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∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·

1Ë ™E§I¢A E§TA  27-02-20  22:14  ™ÂÏ›‰·1

Σε θρίαμβο του «Ενωτικού Ψη-
φοδελτίου» εξελίχθηκαν και αυτές 
οι εκλογές του Συλλόγου μας, με 
τους συναδέλφους να καταθέτουν 
εμπράκτως την εμπιστοσύνη τους 
στο προεδρείο που διοικεί τον ΠΣ-
Σ-ΕΛΤΑ από το 2014. Η αδιαμφι-
σβήτητη νίκη του «Ενωτικού Ψηφο-
δελτίου», που αύξησε τα ποσοστά 
του και τη διαφορά του με την πα-
ράταξη της ΔΑΚΕ σε σύγκριση με τις 
εκλογές του 2022, αποτελεί μέγιστη 
δικαίωση για το προεδρείο και το 
έργο που πραγματοποιεί.

Οι συνάδελφοι γύρισαν την 
πλάτη τους - αποδοκίμασαν με τη 
ψήφο τους τον άκρατο κομματι-
σμό, την πολυδιάσπαση, τον ασπα-
σμό νεοφιλελεύθερων απόψεων, 
τις προσπάθειες εντυπωσιασμού με 
διατύπωση φρούδων υποσχέσεων, 
χάριν ψηφοθηρίας. Αποδοκίμασαν 
τις πρακτικές της λασπολογίας και 
της συκοφάντησης των μελών του 
προεδρείου. Ο,τι κατάπτυστο χρη-
σιμοποιήθηκε εναντίον του «Ενωτι-
κού», επέστρεψε ως μπούμπερανγκ 
στους «εμπνευστές» του. 

Οι συνάδελφοι απ’ όλη την Ελ-
λάδα αναγνώρισαν την ουσιαστική 
και πολυεπίπεδη προσφορά μας 
στον Σύλλογο. Η ενότητα των στε-
λεχών μέσα στο ίδιο το ψηφοδέλτιο 
είναι η δύναμή μας. Ο σεβασμός 
των διαφορετικών απόψεων και η 

προσπάθεια συγκερασμού τους, 
στην κατεύθυνση της υπεράσπισης 
των συμφερόντων όλων των συ-
νταξιούχων των ΕΛΤΑ, είναι η ειδο-
ποιός διαφορά μας, το όπλο μας και 
η παράμετρος που ενώνει όχι μόνο 
εμάς του «Ενωτικού Ψηφοδελτίου», 
αλλά και όλους τους συναδέλφους. 

Λειτουργούμε δημοκρατικά, 
επιδεικνύουμε σεβασμό προς όλους 
και πορευόμαστε με μοναδικό γνώ-
μονα την υπεράσπιση των συμφε-
ρόντων των συναδέλφων. Ο αγώ-
νας που μας περιμένει είναι κοινός 
και ο δρόμος που έχουμε να διανύ-
σουμε είναι δύσκολος. Απαιτείται 
ενότητα, συναίνεση, προκειμένου 
να διεκδικήσουμε με αποτελεσμα-

τικότερο τρόπο τα δίκαια αιτήματά 
μας. Υποσχόμαστε ότι και τα επόμε-
να δύο χρόνια θα βρισκόμαστε στις 
επάλξεις και στο πλάι κάθε συνα-
δέλφου.

Ο Σύλλογος θα πάει μπροστά 
και κανείς δεν πρόκειται να σταθεί 
εμπόδιο σ’ αυτό! Το «Ενωτικό Ψη-
φοδέλτιο» ηγείται και πάλι της προ-
σπάθειας, αποτελεί την εγγύηση για 
την επιτυχία.

Συνάδελφοι,
Ο αγώνας είναι κοινός και όλοι 

πρέπει να συνασπιστούμε προς την 
ίδια κατεύθυνση!

Κανείς δεν περισσεύει!
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Το θλιβερό δίπολο που συνθέτουν 
η ακρίβεια και η διάλυση της Υγείας, 
δημιουργεί ασφυκτικές συνθήκες για 
την επιβίωση των συνταξιούχων. Από 
την μία πλευρά έχουμε να αντιμετωπί-
σουμε τις σφοδρές ανατιμήσεις σε βα-
σικά είδη και προϊόντα, που δεν λένε 
να κοπάσουν. 

Η κυβέρνηση όχι μόνο δεν παίρ-
νει κάποια μέτρα αναχαίτισης αλλά 

μας δουλεύει. Πρώτον όταν ο πρωθυ-
πουργός λέει ότι η φέτα έχει τη μισή 
τιμή από ότι την πουλούν τα σούπερ 
μάρκετ. Δεύτερον διότι στο παρά πέντε 
των εκλογών ο πρωθυπουργός στέλ-
νει επιστολές στην Κομισιόν και την 
Φον ντερ Λάιεν. Τόσα χρόνια γιατί 
δεν το είχε κάνει;

Στην Υγεία η κατάσταση είναι δια-
λυτική, με τα ράντζα στα δημόσια νο-

σοκομεία να αποτελούν καθημερινό 
φαινόμενο. Η Υγεία, με ευθύνη και 
εδώ της κυβέρνησης, παραδίδεται στα-
θερά και σταδιακά στους ιδιώτες και 
εμείς, συνταξιούχοι και πολίτες, υπο-
χρεωνόμαστε να βάζουμε το χέρι στην 
τσέπη, προκειμένου να έχουμε τις βα-
σικές ιατροφαρμακευτικές υπηρεσίες.

ΑΡΤΙΑ Η ΔΙΕΞΑΓΩΓΗ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ

Θριάμβευσε το «Ενωτικό Ψηφοδέλτιο», 
ισχυροποιείται ο Σύλλογος

Υποφέρουμε από την ακρίβεια και τη διάλυση της Υγείας!

Αναλυτικά στις σελίδες 5-6   

Αναλυτικά στη σελίδα 3   

Η ευρεία νίκη του «Ενωτικού Ψηφοδελτίου» αποτελεί 
μέγιστη δικαίωση για το προεδρείο του Συλλόγου

σελ. 14 - 32 

Με μια Ματιά

Επιστολή στη Διοίκηση του 
ΕΦΚΑ – Τι ζητάμε

Μην περικόψετε τις συντάξεις 
χηρείας

σελ. 2 

σελ. 2 

Νέα παρέμβασή μας
για τα αναδρομικά

Χρηστικές πληροφορίες για ενημε-
ρωτικά σημειώματα και αιτήσεις

σελ. 4 

σελ. 16 

Ενημερωθείτε στο 
www.psselta.gr 
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Επιστολή στη διοίκη-
ση του ΕΦΚΑ, την οποία 
συνυπογράφουν οι 
Πανελλήνιοι Σύλλογοι 
ΟΤΕ και ΟΣΕ, απέστειλε 
ο Σύλλογός μας, ζητώ-
ντας να αρθούν άμεσα 
τα εμπόδια πρόσβασης 
των μελών του Δ.Σ του 
ΠΣΣ-ΕΛΤΑ στις κεντρικές 
υπηρεσίες του ΕΦΚΑ.

Η επιστολή έχει ως 
εξής:

«Ως νόμιμα εκλεγ-
μένοι εκπρόσωποι των 
Συλλόγων μας που 
αριθμούν δεκάδες χι-
λιάδες μέλη, είχαμε κα-
θημερινή πρόσβαση 
στις κεντρικές υπηρεσίες 
του ΕΦΚΑ και κατ’ ίδίαν 
επαφή με τους υπαλ-
λήλους του Φορέα, 
προκειμένου να διευκο-
λύνουμε-διεκπεραιώ-
σουμε συνταξιοδοτικές 
κι άλλες υποθέσεις των 
συναδέλφων μας, ιδίως 
αυτών από την επαρχία.

Αναίτια και χωρίς 
να μας δοθεί η παραμι-
κρή εξήγηση, «κόπηκε» 
η πρόσβασή μας στον 
ΕΦΚΑ και αντ’ αυτού 
μας δόθηκε η οδηγία να 
κλείνουμε ηλεκτρονικά 
ή τηλεφωνικά τα «ρα-
ντεβού» με τους αρμό-
διους υπαλλήλους του 
Φορέα. Την ίδια στιγμή, 
ωστόσο, διαπιστώνου-
με ότι δικηγόροι και εκ-
πρόσωποι άλλων επαγ-
γελματικών κλάδων 
συνεχίζουν να έχουν 

άμεση πρόσβαση στα 
γραφεία του ΕΦΚΑ, γε-
γονός που προφανώς 
συνιστά μέγιστη αδικία 
για εμάς.

Αυτό, ωστόσο, που 
σας καλούμε να κα-
τανοήσετε είναι ότι το 
«μπλοκάρισμα» στην 
άμεση πρόσβασή μας 
στις κεντρικές υπηρεσί-
ες του ΕΦΚΑ, προκαλεί 
τεράστια προβλήματα 
σε χιλιάδες συνταξιού-
χους του ΕΛΤΑ, του ΟΤΕ 
και του ΟΣΕ. Πάμπολλες 

υποθέσεις που χρίζουν 
άμεσης διευθέτησης 
και αφορούν συνταξιο-
δοτικά, ασφαλιστικά και 
άλλα ζητήματα μένουν 
πίσω, με συνέπεια οι 
συνάδελφοί μας να βρί-
σκονται σε αδιέξοδο.

Σας καλούμε να αντι-
ληφθείτε το μέγεθος 
του προβλήματος που 
έχει προκύψει με τη μη 
εξυπηρέτηση των συ-
ναδέλφων μας και το 
«βουνό» των εκκρεμών 
υποθέσεων που έχει δη-
μιουργηθεί, ανοίγοντας 
και πάλι την πρόσβασή 
μας στον Φορέα. 

Δεν πρόκειται για 
«ρουσφέτι» ή χάρη 
αυτό που ζητάμε μετ’ 
επιτάσεως, αλλά για την 
ικανοποίηση μιας άμε-
σης ανάγκης που αφο-
ρά δεκάδες χιλιάδες 
συναδέλφους μας!»

Να μην εφαρμοστεί 
η νομοθεσία που περι-
κόπτει στο μισό τις συ-
ντάξεις χηρείας εξ ιδί-
ου δικαιώματος και για 
δικαιούχους που προ-
έρχονται από τον ιδιω-
τικό τομέα, προτείνει ο 
Σύλλογός μας.

Ζητάμε να παραμεί-
νει η καταβολή των 
συντάξεων χηρείας 
στο 70% των αρχικών 
ποσών, εφ’ όρου ζωής 
του κάθε δικαιούχου, 
όπως είχαμε ζητήσει εξ 
αρχής με την ψήφιση 
του νόμου. Έως τώρα, 

το μέτρο εφαρμόζεται 
βάσει νομοθεσίας, μόνο 
για την πρώτη τριετία 
καταβολής της εν λόγω 
παροχής . 
Εν συνε-
χεία, επι-
βάλλε τα ι 
περικοπή 
στο ήμισυ 
του αρχι-
κού κατα-
βληθέντος 
ποσού. 

Υπάρχει ο κίνδυνος 
να είναι δεκάδες χιλιά-
δες οι δικαιούχοι που 
θα τύχουν νέων περικο-

πών στις συντάξεις χη-
ρείας που λαμβάνουν, 
ενώ θα κληθούν να επι-
στρέψουν και αναδρο-

μικά ποσά 
προς τα Δη-
μόσια Τα-
μεία, καθώς 
το μέτρο θα 
έπρεπε να 
είχε εφαρ-
μοστεί από 
τον Οκτώ-
βριο του 

2020!
Η κυβέρνηση πρέπει 

να δείξει το κοινωνικό 
της πρόσωπο σ’ αυτό 

το σημαντικό θέματα. 
Η δημοσιονομική ισορ-
ροπία δεν δικαιολογεί 
καμία πρόσθετη περι-
κοπή στις συντάξεις και 
δη αυτές της χηρείας.

Το συγκεκριμένο μέ-
τρο, θεσμοθετήθηκε το 
2016, εν μέσω Μνημο-
νίων και βαθιάς Οικο-
νομικής Κρίσης. Τότε 
επιβλήθηκε στο Δημό-
σιο και στον ΟΓΑ, τώρα 
όμως δεν συντρέχει 
ουσιαστικός λόγος να 
εφαρμοστεί στον ιδιω-
τικό τομέα, πλήττοντας 
τις συντάξεις μας.

Ο μαρτυρι-
κός Μάης του 
44’ με τις αμέ-
τρητες βαρβα-
ρότητες των 
γ ε ρ μ α ν ι κ ώ ν 
στρατευμάτων 
κατοχή συμπε-
ριλάμβανε και 
τις εκτελέσεις 
των 17 συνα-
δέλφων μας – τριατατικών, στις 
7 Μάη του 44 στην Καισαριανή.

Αντιπροσωπεία της Διοίκη-
σης με επικεφαλής τον πρόε-
δρο Γιώργο Πεπόνη και μέλη 
του Συλλόγου μας, έδωσαν το 
παρών και στη φετινή εκδήλω-
ση μνήμης προς τιμήν των 17 
ηρώων-πεσόντων συναδέλφων 
Τριατατικών. 

Ανοίξτε την πρόσβαση στον ΕΦΚΑ -
- Επιστολή της Διοίκησης

Καμία περικοπή στις συντάξεις χηρείας

Ρεπορτάζ - Δράσεις
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Τι ζητάμε μαζί με τους συναδέλφους συνταξιούχους των ΟΤΕ και ΟΣΕ

Μέρα μνήμης και 
τιμής για τη θυσία 
των τριατατικών

Έχει η
κυβέρνηση 
κοινωνικό
πρόσωπο;
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Μια μαζική, μαχητική συγκέ-
ντρωση έξω από το υπουργείο 
Εργασίας πραγματοποίησαν οι Συ-
νεργαζόμενες Συνταξιουχικές Οργα-
νώσεις στις 9 Απριλίου, έχοντας ως 
κύρια αιτήματα τη στήριξη των συ-
νταξιούχων απέναντι στην ακρίβεια 
και την Υγεία.

Οι συνταξιούχοι απαίτησαν την 
άμεση καταβολή του Δώρου του 
Πάσχα και νομοθετική ρύθμιση για 
την απόδοση της 13ης και της 14ης 
σύνταξης σε όλους τους συνταξιού-
χους, καθώς και μέτρα ενίσχυσης 
της Δημόσιας Υγείας. 

Βροντερό παρών έδωσαν μέλη 
του Συλλόγου μας με τον πρόεδρο 
Γιώργο Πεπόνη να είναι ένας εκ των 
βασικών ομιλητών και να δηλώνει 
τα ακόλουθα:

«Καλημέρα. Δυσκολευόμαστε 
αγαπητοί συνάδελφοι πάρα πολύ 
και μας κακοφαίνεται. Δεν το περι-
μέναμε μετά από τα τρία μνημόνια 
που πετσόκοψαν τις συντάξεις τα 
μεταμνημονιακά χρόνια να είναι χει-
ρότερα για μας. 

Σχεδόν πέντε χρόνια στην εξου-
σία έχουν διαλύσει το ήδη διαλυμέ-
νο κράτος από τα μνημόνια και τον 
κορονοϊό.

Έχουν οδηγήσει τεράστια ποσά 
σε ημετέρους, επιχειρηματίες, εφο-
πλιστές και τράπεζες.

Έχουν ξεπουλήσει και ξεπουλά-
νε Παιδεία, Υγεία, Δικαιοσύνη και 
ότι μπορεί να βοηθήσει στη συσσώ-
ρευση του πλούτου στους λίγους 
και δικούς τους…

Τώρα που με την καταιγίδα της 
ακρίβειας βγάζουμε δε βγάζουμε 
με τη σύνταξη το μισό μήνα περιμέ-
ναμε να πάρουμε και εμείς κάποια 
χρήματα που τα έχουμε ανάγκη, 
αλλά μάταια. 

Για μας δεν υπάρχει, μας λένε 
δημοσιονομική δυνατότητα. 

Την ίδια ώρα έχουμε διπλή αι-
σχροκέρδεια. Αισχροκέρδεια από 
τους επιχειρηματίες αλλά και από το 
ίδιο το κράτος. 

Από τη μια 2 διυλιστήρια, 4-5 
εταιρείες ενέργειας, 4 τράπεζες και 

τα σούπερ μάρκετ έβγαλαν πολύ 
πάνω από 10 δις και από την άλλη 
το ίδιο το κράτος γέμισε τα ταμεία με 
το σταθερό Φ.Π.Α. σε όλα τα υπερ-
τιμημένα είδη. 

Η κυβέρνηση αδιαφορεί πλή-
ρως για τους συνταξιούχους. Ας το 
καταλάβουμε επιτέλους πως όλα 
αυτά τα χρήματα που προανέφε-
ρα και πολλά άλλα έχουν αποδέ-
κτες τους ημετέρους. Εμείς είμαστε 
οι ιθαγενείς. Το ζήτημα είναι πόσα 
καθρεφτάκια θέλουν να μας μοιρά-
σουν ακόμη.

Πιστεύω ότι τους πήραμε πλέον 
χαμπάρι και πώς να μη τους πάρου-
με όταν ένα εκατομμύριο συνά-
δελφοί μας δεν έλαβαν ούτε την 
αύξηση του 3%. Κακώς βέβαια λέ-
γεται αύξηση, όταν ο πληθωρισμός 
ειδικά στα απαραίτητα για μας είναι 
πάνω από 10% το 3% είναι μερική 
αναπλήρωση. 

Δεν την έλαβαν λοιπόν είτε για-
τί έχουν προσωπική διαφορά, μια 
προσωπική διαφορά που η Ν.Δ. 
έλεγε ότι θα καταργήσει, είτε γιατί 
σκόνταψαν στους κόφτες του άλλου 
κόλπου που ονομάζεται ΕΑΣ δηλα-
δή εισφορά αλληλεγγύης από μας 
στους νέους.

Θα μου πείτε τι να περιμένεις από 
αυτούς που φτάσανε, εν ψυχρώ, να 
μας αφαιρέσουν και αυτήν την κου-
τσουρεμένη 13 η σύνταξη που και 
οι ίδιοι είχαν ψηφίσει, ακριβώς με το 
πρόσχημα ότι ήταν κουτσουρεμένη.

Και ενώ συμβαίνουν όλα αυτά 
το ερώτημα είναι πως τα ανεχόμα-
στε, που έγκειται η δυσκολία;

Μία δυσκολία είναι η συνδρομή 
στην κυβέρνηση των Μ.Μ.Ε. και τη 
δύναμη που αυτά διαθέτουν.

Και η άλλη με τη δική της, ομο-
λογουμένως, ικανότητα να σηκώνει 
κάθε τόσο τη βαλβίδα για να διαφύ-
γει ο απειλητικός ατμός της οργής. Τι 
άλλο είναι όταν ο Πρωθυπουργός 
παρουσιάζεται ως ευεργέτης με τα 
δικά μας λεφτά που συγκεντρώνονται 
στο δημόσιο ταμείο από το Φ.Π.Α., 
δίνοντας 100, 150, και 200 ευρώ μια 
φορά το χρόνο στους χαμηλοσυντα-
ξιούχους, ψιχία δηλαδή σε συντάξεις 
πείνας που δεν καλύπτουν ούτε τον 
πληθωρισμό ενός μήνα.

Ο υπουργός Υγείας πανηγύριζε 
και πανηγυρίζει που μετέτρεψε τα 
νοσοκομεία σε ιδιωτικά απογευμα-
τινά χειρουργεία. 

Εμείς πληρώνουμε μια ζωή κρα-
τήσεις, 25 και βάλε τα % στα φάρ-
μακα, συμμετοχή στις εξετάσεις και 
τώρα ένα νέο χαράτσι για τις συντα-
γές φαρμάκων και παραπεμπτικά 
εξετάσεων. Πληρώνουμε συνέχεια 
φόρους, άμεσους και έμμεσους, οι 
συντάξεις μας είναι στα τάρταρα και 
η κυβέρνηση της Ν.Δ. μας διαφημί-
ζει ένα ΕΣΥ που θα καλύπτεται με τα 
επιπλέον δικά μας χρήματα.

Τώρα ο υπουργός υγείας κος 
Γεωργιάδης παραπέμπει ήδη τους 
ενδιαφερόμενους στις Ασφαλι-
στικές, λέγοντας πως θα βγάλουν 
προγράμματα για να καλύψουν 
και τα απογευματινά χειρουργεία. 
Και όλα αυτά όταν ο ίδιος ο πρωθυ-
πουργός μοιράζει δεκάδες δισεκα-
τομμύρια σε απευθείας αναθέσεις 
και προαναγγέλλει αγορές μαχητι-
κών αεροσκαφών, φρεγατών και 
δεν συμμαζεύεται αξίας πολλαπλά-
σιας των δεκάδων δισεκατομμυρί-
ων. Που θα πάει αυτό;

Ο υπουργός Υγεί-
ας Άδωνις Γεωργιά-
δης και η κυβέρνηση 
ανοίγουν διάπλατα την 
πόρτα του Εθνικού Συ-
στήματος Υγείας στους 
ιδιώτες γιατρούς-μεγα-
λογιατρούς, δηλαδή 
τους φακελάκηδες. Με 
την τροπολογία που 
πέρασε η κυβέρνηση, 
συνεχίζει το σχέδιο 
ιδιωτικοποίησης της 
δημόσιας Υγείας, αδια-
φορώντας για τις πραγ-
ματικές ανάγκες των 
πολιτών.

Αυτό που την «καί-
ει» είναι να προωθήσει 
τα ιδιωτικά συμφέρο-
ντα και μόνο, με αντί-
στοιχη αφαίμαξη του 
λαϊκού εισοδήματος.

Διαλύει ό,τι έχει 
απομείνει από το Ε.Σ.Υ! 
Τα απογευματινά επί 
πληρωμή χειρουργεία 
ήταν μόνο η αρχή για 
την ιδιωτικοποίηση 
των υπηρεσιών του 
Δημοσίου συστήματος 
υγείας.

Με την τροπολο-
γία που πέρασε η κυ-
βέρνηση, επιτρέπει σε 
ιδιώτες γιατρούς την 
διενέργεια διαγνωστι-
κών εξετάσεων, την 
πραγματοποίηση ιατρι-
κών πράξεων θεραπευ-
τικών και επεμβατικών, 
πέραν του τακτικού 
ωραρίου, δηλαδή στην 
απογευματινή λειτουρ-
γία των νοσοκομείων. 
Ξέρετε τι συνεπάγεται 
αυτό συνάδελφοι;

Οι ιδιώτες γιατροί 
που θα χρησιμοποιούν 
τις δημόσιες υποδο-
μές για να ασκούν το 
επάγγελμα τους και να 
κερδίζουν στις πλάτες 
του ΕΣΥ και των ασθε-
νών!Η πικρή αλήθεια 

είναι το μάρμαρο πάλι 
θα το πληρώνουν οι 
ασθενείς, εκεί θα μετα-
κυλίεται το όποιο κό-
στος.

Η ρύθμιση που 
πέρασε τελικώς στη 
Βουλή, είχε κατατεθεί 
ύπουλα από τον Άδ.Γε-
ωργιάδη σε νομοσχέ-
διο του υπουργείου 
Υγείας με τη μορφή της 
νομοτεχνικής βελτίω-
σης και αποσύρθηκε 
μετά τις σφοδρές αντι-
δράσεις της αντιπολί-
τευσης.

Αν υλοποιηθούν 
τα κυβερνητικά σχέ-
δια, δηλαδή η κατάρ-
γηση της πλήρους και 
αποκλειστικής απα-
σχόλησης και η εισβο-
λή ιδιωτών γιατρών 
στα νοσοκομεία για 
να εκτελούν και αυτοί 
με αμοιβή τις ιατρικές 
πράξεις.

Ζημιωμένοι θα είναι 
οι ασθενείς που μετα-
τρέπονται σε πελάτες 
του Δημόσιου νοσοκο-
μείου που θα μετατρα-
πεί πλέον σε επιχεί-
ρηση. Ζημιωμένοι θα 
είναι και η πλειοψηφία 
των γιατρών του Ε.Σ.Υ.

Μόνη ωφελημένη 
θα είναι μικρή μειοψη-
φία μεγαλοκαθηγητών, 
μεγαλοδιευθυντών και 
μεγαλογιατρών του ιδι-
ωτικού τομέα, που θα 
χρησιμοποιούν τα δη-
μόσια νοσοκομεία για 
να βρίσκουν την πελα-
τείας τους.

Εμείς, ως Σύλλογος, 
είμαστε αντίθετοι στην 
ιδιωτικοποίηση του 
ΕΣΥ και πρέπει, μέσω 
των κοινωνικών αγώ-
νων, να μην επιτρέψου-
με την αλλοίωση της 
δημόσιας Υγείας.

Μεγάλη κινητοποίηση των συνταξιούχων
για Υγεία και ακρίβεια 

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Τι δήλωσε ο πρόεδρος του Συλλόγου

Υγεία: Άνοιξαν διάπλατα 
την είσοδο στους ιδιώτες



4 ΜΑΪΟΣ 2024

Ρεπορτάζ - Δράσεις

O Σύλλογός μας, όντας 
πρωταγωνιστής στη δι-
εκδίκηση των αναδρο-
μικών που προκύπτουν 
από την απόφαση του ΣτΕ 
(10/6/2015), που έκρι-
νε αντισυνταγματικές τις 
κρατήσεις που έγιναν στις 
συντάξεις μας με τους νό-
μους 4051 και 4093 του 
2012, είχε «ιερή» υποχρέ-
ωση να παραβρεθεί στη 
συγκέντρωση που διορ-
γάνωσαν οι Συνεργαζόμε-

νες Συνταξιουχικές Οργα-
νώσεις (Σ.Ε.Α), έξω από το 
Συμβούλιο της Επικρατεί-
ας.

Αντιπροσωπεία της 
Διοίκησης έδωσε το πα-
ρών στη συνεδρίαση του 
Ανώτατου Ειδικού Δικα-
στηρίου στις 16/4,  που 
μετά τη διχογνωμία Αρεί-
ου Πάγου και ΣτΕ, για να 
αποφανθεί σχετικά με τα 
κομμένα δώρα Χριστου-
γέννων και Πάσχα και 

το επίδομα αδείας για τις 
επικουρικές συντάξεις 
του 11μηνου (6/2015 – 
5/2016).

Η αγωνιστική μας εκ-
δήλωση δεν είχε μόνο 
σχέση με την έκδοση αυ-

τής της απόφασης, αλλά 
με την τακτική και πρα-
κτική της κυβέρνησης 
που αντί να αποδώσει 
τα αναδρομικά των συ-
νταξιούχων με πολιτική 
απόφαση, δίχως δίκες 
δικαστήρια και προαπαι-
τούμενα, προσφεύγει σε 
ατέρμονες δικαστικές δια-
δικασίες και τακτικές

Διαμαρτυρόμαστε και 
εκφράζουμε την αγανά-
κτησή μας και την απαί-

τησή μας για άμεση λύση  
του προβλήματος με 
πολιτική απόφαση. Δεν 
ανεχόμαστε την κοροϊδία 
όταν αυτά τα αναδρομικά 
είναι μόνο μια σταγόνα 
στον ωκεανό των περικο-
πών που μας έχουν επιβά-
λει όλα τα χρόνια, όλες οι 
κυβερνήσεις

Φτάνει πια η κοροϊδία, 
μας έχετε τσακίσει και εκεί 
που μας χρωστάτε πάτε να 
μας φάτε και το βόδι.

Για μία ακόμη φορά ο 
ΕΦΚΑ τα έκανε… σαλάτα, 
καθώς πολλοί συνάδελ-
φοι μας γνωστοποίησαν 
ότι έλαβαν μικρότερη 
σύνταξη (αφορά τον 
Απρίλιο 2024) από αυτή 
που παίρνουν κάθε μήνα. 
Από την πρώτη έρευνα 
που έκανε η Διοίκηση, με 
αφορμή τις διαμαρτυρίες 
των συναδέλφων, διαπι-
στώθηκε το εξής παράδο-
ξο που προφανώς χρήζει 
περαιτέρω… μελέτης:

Πολλές περιπτώσεις 
χορήγησης μειωμένης 
σύνταξης για τον Απρί-
λιο, αφορά συναδέλφους 
που έχουν τραπεζικά 
δάνεια. Παρατηρήθηκε 
μάλιστα, ότι στη συντρι-
πτική πλειοψηφία αυ-
τών των περιπτώσεων, η 
περικοπή της σύνταξης 
ήταν ισόποση με το δά-
νειο που υποχρεούνται 
να καταβάλλουν μηνιαί-
ως στις τράπεζες.

Δεν φτάνει λοιπόν η 
μεγάλη δυσκολία που 
ούτως ή άλλως αντιμε-

τωπίζουν οι συνάδελφοι, 
πρέπει τώρα-εξαιτίας των 
νέων λαθών του ΕΦΚΑ- 
να βάλουν ακόμα πιο 
βαθιά το χέρι στην τσέπη, 
που ξεχειλώνει ολοένα 
και πιο πολύ!

Χωρίς αιδώ και εν-
συναίσθηση, σε συνά-
δελφο με σύνταξη 1.206 
ευρώ και δάνειο 600 
ευρώ, του έβαλαν στο 
λογαριασμό 6 ευρώ!!!

Η Διοίκηση του Συλ-
λόγου πραγματοποίησε 
παράσταση στον ΕΦΚΑ, 
όπου η προϊσταμένη δι-
εύθυνσης εκκαθάρισης 
και πληρωμής συντάξε-
ων Αναστασία Τσόγκα, 
διαβεβαίωσε ότι τα χρή-
ματα θα δοθούν, όπως 
ακριβώς και έγινε.

Συναδέλφισσες και Συ-
νάδελφοι,

Τιμήσαμε την Εργατική 
Πρωτομαγιά, αποδίδοντας 
φόρο τιμής στους νεκρούς 
εργάτες του ΣΙΚΑΓΟΥ που 
διεκδίκησαν εργατικά δικαι-
ώματα θυσιάζοντας τη ζωή 
τους για τη βελτίωση της 
ζωής των επόμενων γενε-
ών, διαχρονικά.

Η φετινή Πρωτομαγιά 
βρήκε εργαζόμενους και 
συνταξιούχους αντιμέτω-
πους με μια πρωτοφανή 
κρίση διαβίωσης πλέον.

Αντιμετωπίζουμε κα-
θημερινά τις συνέπειες της 
ακρίβειας και της αισχρο-
κέρδειας, της εκτίναξης του 
κόστους διαβίωσης, στέγα-
σης και του ενεργειακού 
κόστους.

Η 1η του Μάη είναι ένα 
σύμβολο στον αγώνα των 
εργαζομένων όλου του κό-
σμου για καλύτερες συνθή-
κες εργασίας. Είναι ημέρα 
μνήμης και τιμής για εκεί-
νους που θυσιάστηκαν, που 
έδωσαν ηρωικούς αγώνες 
για τις κατακτήσεις μας.

Οι αγώνες των εργα-
τών του Σικάγο, αλλά και 

μεταγενέστερα, πέτυχαν 
με θυσίες την καθιέρωση 
του 8ώρου, την κοινωνική 
ασφάλιση, την υπεράσπιση 
της μητρότητας, την κανονι-
κή άδεια, τα συνδικαλιστικά 
δικαιώματα, τις Συλλογικές 
Συμβάσεις Εργασίας, αλλά 
και την πρόσβαση στα κοι-
νωνικά αγαθά, τις δωρεάν 
υπηρεσίες Υγείας, Παιδείας, 
Πολιτισμού.

Αυτές τις κατακτήσεις 
των εργαζομένων έχει βά-
λει στο στόχαστρο η κυβέρ-
νηση της Νέας Δημοκρατί-
ας, αφού, με τα αντεργατικά 
νομοσχέδια, που ψήφισε 
στη Βουλή, κατάργησε το 
8ωρο, τις Συλλογικές Συμ-
βάσεις, καθώς και το δικαί-
ωμά μας στην απεργία.

Ιδιωτικοποίησε την επι-
κουρική ασφάλιση και τον 
ΕΦΚΑ

Μείωσε δραστικά τις 
δαπάνες για την Υγεία και 
την Παιδεία, διαλύοντας 

έτσι τους τρεις πυλώνες του 
κοινωνικού κράτους: Υγεία, 
Παιδεία, Κοινωνική Ασφά-
λιση.

Απαιτούμε:
• Πραγματικές αυξή-

σεις σε όλες τις συντάξεις.
• Επαναφορά εδώ 

και τώρα των δώρων (13η 
και 14η σύνταξη).

• Κατάργηση της Ει-
δικής Εισφοράς Αλληλεγ-
γύης (Ε.Α.Σ.)

• Επιστροφή των 
αναδρομικών σε όλους 
τους συνταξιούχων

• Αφορολόγητο στις 
12.000 ευρώ.

• Προσλήψεις μόνι-
μου προσωπικού, για να 
καλυφθούν τα χιλιάδες ορ-
γανικά κενά που υπάρχουν 
στο Δημόσιο, ιδιαίτερα 
στους τομείς της Υγείας, της 
Παιδείας, της Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ.ά.

Στήριξη του ΕΣΥ με γεν-
ναία χρηματοδότηση και 
άμεση αναβάθμιση της ια-
τροφαρμακευτικής περί-
θαλψης.

Λέμε όχι στις ιδιωτικο-
ποιήσεις δημόσιων οργανι-
σμών και φορέων.

Συγκέντρωση για τα αναδρομικά 
έξω από το Συμβούλιο της Επικρατείας

Ο ΕΦΚΑ ΤΑ ΕΚΑΝΕ ΞΑΝΑ… ΣΑΛΑΤΑ

ΜΕΙΩΜΕΝΕΣ ΣΥΝΤΆΞΕΙΣ
ΕΛΆΒΆΝ ΣΥΝΆΔΕΛΦΟΙ

ΕΡΓΑΤΙΚΉ ΠΡΩΤΟΜΑΓΙΑ
Δεν είναι μεταφερόμενη αργία αλλά απεργία
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Με επιτυχία ολοκληρώ-
θηκαν οι εκλογές για την 
ανάδειξη νέας Διοίκησης 
στο Σύλλογό μας. Πρώ-
τη δύναμη και με διαφο-
ρά για μια ακόμη φορά το 
«Ενωτικό ψηφοδέλτιο», 
το οποίο αύξησε τη δύνα-
μή του σε σύγκριση με τις 
εκλογές του 2022.

Οι συνάδελφοι έδωσαν 
την δική τους απάντηση, 
επιβραβεύοντας με την 
ψήφο τους το έργο της 
απερχόμενης Διοίκησης. 
Αναγνώρισαν την καθημε-
ρινή της δράση, την αγω-
νιστικότητα, τις συγκροτη-
μένες παρεμβάσεις και τις 
πρωτοβουλίες που ανέλα-

βε σε πολλά και δύσκολα 
ζητήματα.

 Αποτελέσματα 
εκλογών:

Έλαβαν
«ΕΝΩΤΙΚΟ ΨΗΦΟΔΕΛ-

ΤΙΟ»: 2.226 ψήφους
ΔΑΚΕ: 1.403 ψήφους
Ανεξάρτητη Κίνηση Συ-

νταξιούχων ΕΛΤΑ: 115 
ΑΦΣ: 108 ψήφους 
 Παρά τη διαφορά των 

823 ψήφων του Ενωτικού 
από τη ΔΑΚΕ, η κατανομή 
των εδρών έγινε ως εξής:

Έδρες
Έλαβαν
Ενωτικό: 5
ΔΑΚΕ: 4 

Θρίαμβος και επανεκλογή για το «Ενωτικό Ψηφοδέλτιο»

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Ακολουθεί το πρακτικό που συνέταξε η Εφορευτική Επιτροπή
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Ρεπορτάζ - Δράσεις

Το νέο Διοικητικό συμβούλιο 
του Συλλόγου αποτελείται από τους 
ακόλουθους συναδέλφους:
• Πεπόνης Γεώργιος - Πρόεδρος
• Γεωργιάδης Αναστάσιος - 

Γενικός Γραμματέας
• Κουτρούλης Ηλίας – Αντιπρόε-

δρος και ειδικός γραμματέας

• Γεωργιόπουλος Γεώργιος - 
Ταμίας

• Θωμάς Φίλιππος- Μέλος
• Θωμόπουλος Νικόλαος - Μέλος
• Μπακάρας Ιωάννης - Μέλος
• Κοντός Χρήστος - Μέλος
• Βελεγράκης Γεώργιος - Μέλος

To νέο Διοικητικό Συμβούλιο
του Συλλόγου
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Η εκλογική διαδικασία 
ολοκληρώθηκε, το αποτέ-
λεσμα είναι ήδη γνωστό και 
τώρα είναι καιρός να βγάλου-
με τα συμπεράσματά μας. Να 
δούμε τα λάθη και τις παρα-
λήψεις των δύο, κυρίως, δι-
εκδικητών της πλειοψηφίας. 
Τα ανανεωτικά ρεύματα, στον 
Συνδικαλισμό, επιβάλλονται 
με ιεράρχηση των επιδιώ-
ξεων και στη διαμόρφωση 
θεσμών με έμφαση τη διεκ-
δίκηση και υπεράσπιση των 
δικαιωμάτων των μελών του 
σωματείου και την ευρύτερη 
συμμετοχή τους στα Διοικη-
τικά Όργανα. Η θέλησή τους 
πρέπει να προβάλλεται και 
όχι να πνίγεται μέσα σε έναν 
λαβύρινθο ονομάτων, όπως 
έγινε στην πρόσφατη εκλο-
γική διαδικασία. Αυτό το δυ-
ναμικό που, όταν υπάρχει, 

δεν αξιοποιείται, οδηγεί σε 
μία τελμάτωση χωρίς καμία 
ενθαρρυντική προοπτική. 
Διατυπώνεται συχνά η άπο-
ψη, ότι μια τέτοια διαδικασία, 
διαμορφώνεται όταν δεν εκ-
δηλώνεται αντίστοιχα ενδι-
αφέρον. Η θέση αυτή είναι 
λάθος αφού δε γίνεται καμία 
προσπάθεια, κατά τη διάρ-
κεια της θητείας ενός Διοικη-
τικού Συμβουλίου, με συλ-
λογικές επαφές των μελών, 
ώστε να επισημανθούν και 
να προβληθούν τέτοια άτο-
μα που θα επανδρώσουν μια 
νέα Διοίκηση. Το πρόβλημα 
συνεπώς είναι συλλογικό 
και πρέπει, επιτέλους, να το 
προσέξουμε.

Ο ανταγωνισμός των πα-
ρατάξεων, δεν πρέπει να είναι 
συναγωνιστικός στον αριθμό 
των υποψηφίων, αλλά στην 

επιλογή των κατάλληλων 
συναδέλφων και φυσικά μια 
τέτοια επιλογή δε μπορεί να 
γίνει από ένα «σεντόνι» όπου 
στριμώχνονται 300 και 325 
άτομα, που ούτε καν γνωρί-
ζονται μεταξύ τους. Μέσα σ’ 
αυτό το σύνολο χάνεται και 
κάποιος άξιος που έχει κα-
λές προθέσεις. Δε θα επεκτα-
θώ περισσότερο σ’ αυτό το 
θέμα. Όλοι ελπίζω το κατα-
λαβαίνουν.

Εκείνο που οι συνάδελ-
φοι μπορούν να εκτιμήσουν, 
είναι η συμπεριφορά, η λε-
κτική έστω, του κάθε συνδυ-
ασμού. Σ’ αυτόν τον τομέα 
«η υπεροχή» της ΔΑΚΕ είναι 
πέρα για πέρα εμφανής. Μας 
το δείχνει και με τις ανακοι-
νώσεις της. Ας ρίξουμε μια 
ματιά στην πρόσφατη που 
ήταν προεκλογική. Παραθέ-

τω μερικούς χαρακτηρισμούς 
και ζητώ από τους συναδέλ-
φους να τους κρίνουν. Γρά-
φουν: «Για να σωθούν (ανα-
φέρεται στα πρόσωπα του 
«Ενωτικού») από την οργή 
και την κατακραυγή των συ-
ναδέλφων για τα δέκα χρό-
νια ανυπαρξίας και ανυπο-
ληψίας… πρέπει ο Σύλλογος 
να απαλλαγεί από τους ανί-
κανους καιροσκόπους…». 
Όλα αυτά και πολλά άλλα 
αναφέρονται σε πρόσωπα 
του Δ.Σ. με τα οποία υποτί-
θεται ότι συνεργάστηκαν για 
τα συμφέροντα του Συλλό-
γου. Όταν συναντάς μια τέ-
τοια απαξίωση συναδέλφων, 
λογικά σκέφτεσαι τι ρόλο 
παίζουν μέσα στον ευρύτερο 
χώρο από τον οποίο ζητούν 
να τους εμπιστευτεί τη Διοί-
κησή του. Νόμιζαν ότι επειδή 

είναι φίλοι της Κυβέρνησης 
της Ν.Δ., οι συνάδελφοι θα 
τους έδιναν τη Διοίκηση του 
Συλλόγου χωρίς περίσκεψη. 
Είναι καιρός να προβληματι-
στούν και να προσγειωθούν. 
Το σχοινί της επαφής με την 
πραγματικότητα γι’ αυτούς, 
έχει κοπεί. Φυσικά μπορείς 
να το ξαναδέσεις, θα κρα-
τήσει πάλι, ωστόσο θα είναι 
κομμένο. Αυτά για τη ΔΑΚΕ 
και ας προβληματιστούν από 
δω και πέρα σωστά.

Οι επικεφαλής του «Ενω-
τικού» μπορεί να χάρηκαν 
για μια ακόμα φορά την επι-
τυχία, θα πρέπει τώρα όμως 
να εργαστούν για το μέλλον 
του Συλλόγου. Η νέα θητεία  
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Απόψεις & Σχόλια

Οι Εκλογές των συνταξι-
ούχων του ΕΛ-ΤΑ ολοκλη-
ρώθηκαν με τα γνωστά απο-
τελέσματα. Το «ΕΝΩΤΙΚΟ» 
ψηφοδέλτιο αναδείχθηκε 
πρώτη δύναμη με μεγάλα πο-
σοστά. Η αύξηση της συμμε-
τοχής των μελών στην εκλο-
γική διαδικασία ήταν πολύ 
μεγάλη σε σχέση με τις προ-
ηγούμενες εκλογές.

Η βελτίωση οργανωτικών 
και λειτουργικών διαδικασι-
ών σε ότι αφορά την εγγραφή 
και την ψηφοφορία όλων των 
συνταξιούχων στο Σύλλογο, 
θα αυξήσει ακόμα περισσότε-
ρο την συμμετοχή και το εν-
διαφέρον των συναδέλφων 
μας για όλη την δράση του 
συλλόγου.

Η συμμετοχή μου στο 
«ΕΝΩΤΙΚΟ» ψηφοδέλτιο ήταν 
απόλυτα αυτονόητη. Όχι 

μόνο γιατί όλα αυτά τα χρό-
νια στήριζα το συγκεκριμένο 
ψηφοδέλτιο και τους συνα-
δέλφους – συντρόφους που 
εκεί δραστηριοποιούνταν, 
αλλά κυρίως γιατί το «ΕΝΩΤΙ-
ΚΟ» ψηφοδέλτιο απαρτίζεται 
κατ’ εξοχήν από την συνερ-
γασία δύο (2) ιστορικών-προ-
ο δ ε υ τ ι κ ώ ν 
πολ ι τ ι κοσυν -
δ ικαλ ιστ ικών 
π α ρ α τ ά ξ ε ω ν 
της ΠΑΣΚΕ και 
της ΑΓΩΝΙΣΤΙ-
ΚΗΣ ΣΥΝΕΡΓΑ-
ΣΙΑΣ με μεγάλη 
προσφορά στο 
Συνδικαλιστικό 
Κίνημα του χώ-
ρου του ΕΛ-ΤΑ και ευρύτερα 
της χώρας.

Τα κινήματα στη χώρα 
μας επί πάρα πολλές δεκα-
ετίες εκφράζονται μέσα από 
πολιτικό-συνδικαλιστικές πα-
ρατάξεις. Οργανωτικά ενιαίο 
Σωματείο και Ομοσπονδία 

ή Εργατικά Κέντρα αλλά με 
διαφορετικά ιδεολογικά πο-
λιτικά χρώματα εντός του ενι-
αίου Συλλόγου. Αυτό συμ-
βαίνει σ’ όλες τις συλλογικές 
εκφράσεις των μαθητών, των 
φοιτητών των εργατοϋπαλ-
λήλων, των δημοσίων υπαλ-
λήλων, των επιστημόνων , 

των ελευθέρων 
επαγγελματιών, 
των συνταξιού-
χων αλλά και σε 
άλλους χώρους 
όπως η τοπική 
αυτοδ ιο ίκηση 
κ.λ.π.

 Ούτε στο 
χώρο των συ-
νταξιούχων του 

ΕΛ-ΤΑ αυτό καταργείται. 
Προφανώς γιατί κάτι τέτοιο 
δεν μπορεί να συμβεί από 
κανένα, από τη στιγμή που 
υπάρχουν φυσικά πρόσωπα 
που στηρίζουν αυτές τις συν-
δικαλιστικές παρατάξεις.

Η συνεννόηση- συνερ-

γασία όμως των δυο συνδι-
καλιστικών παρατάξεων και 
άλλων ανένταχτων συναδέλ-
φων, στη βάση των κοινών 
τους προβλημάτων μπορεί 
κάλλιστα να συμβεί και μά-
λιστα όταν κρίνεται πετυχη-
μένη.

Το κριτήριο δε της επι-
τυχίας είναι οι ίδιοι οι συνά-
δελφοι που αναθέτουν στο 
«ΕΝΩΤΙΚΟ» ψηφοδέλτιο τον 
πρώτο λόγο εκπροσώπησής 
τους. 

Θέλω λοιπόν να ευχα-
ριστήσω όλους τους συνα-
δέλφους γι’ αυτή την τιμή 
που μου έκαναν και την εμπι-
στοσύνη που μου έδειξαν 
ύστερα από τόσα χρόνια. Η 
διαβεβαίωσή μου είναι ότι θα 
πράξω, όπως πάντα ,ότι είναι 
δυνατό για να ανταποκριθώ 
στις νέες μου ευθύνες.

Η απόλυτη αυτονομία του 
Συλλόγου μας από κόμμα-
τα και Κυβερνήσεις αποτελεί 
βασικό εργαλείο για τη συ-

νεννόηση όλων των μελών 
της Διοίκησης και των περι-
φερειακών επιτροπών, χωρίς 
φανατισμούς και άγονες αντι-
παραθέσεις.

Ο αγώνας μας με το υπό-
λοιπο Συνταξιουχικό κίνημα 
για τα ευρύτερα ζητήματα 
της κοινωνικής ασφάλισης 
και της υγειονομικής περί-
θαλψης, είναι αυτονόητος. 
Ό,τι επίσης δρομολογείται 
στα πλαίσια του Συλλόγου 
μας για τα ειδικότερα κλα-
δικά ζητήματα και τις άλλες 
πολλές δράσεις, οφείλουμε 
να πορευόμαστε όλοι μαζί. 

Σε κάθε περίπτωση η δια-
σφάλιση και προώθηση των 
συμφερόντων μας- ειδικότε-
ρων και ευρύτερων - επιβάλ-
λει ένα ειλικρινή, ουσιαστικό 
και γόνιμο διάλογο στο νέο 
Διοικητικό μας συμβούλιο. 

Κι’ αυτό αποτελεί το ελά-
χιστο καθήκον για όλους 
μας.

Εκλογές του Συλλόγου Συνταξιούχων ΕΛ-ΤΑ

Γράφει το μέλος του Δ.Σ.
Φίλιππος Θωμάς

Κρίσεις - Επικρίσεις και πνευματικοί στοχασμοί του Απ. Βουραζανίδη

Το κριτήριο 
της επιτυχίας 

είναι
οι ίδιοι οι

συνάδελφοι
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που αναλαμβάνουν πρέπει 
να ρίξει το βάρος, εκτός από 
τα προβλήματα τα οικονομι-
κά, που χρόνια τώρα μας τα-
λανίζουν, και στα οργανωτικά 
που θα εξασφαλίσουν την 
επιβίωση του Συλλόγου. Να 
διαμορφώσουν μια διάδο-
χη κατάσταση μέσα από ένα 
σύγχρονο και δημοκρατικό 
Καταστατικό, που θα εκλέγει 
τη Διοίκησή του με σωστές 
διαδικασίες και δε θα υποτι-
μά πρόσωπα και καταστάσεις. 
«Χάρηκα» Τα λόγια ενός συ-
ναδέλφου όταν αγανακτισμέ-
νος με κάκισε γιατί δέχτηκα 
να μπω σ’ ένα ψηφοδέλτιο 
που «συντάχτηκε για να στα-
λεί προς εγγραφή στο βιβλίο 
του ρεκόρ Γκίνες». Για πρώτη 
φορά σ’ ολόκληρο τον κόσμο 
εμφανίστηκαν εκλογικά ψη-
φοδέλτια με τόσους πολλούς 
«υποψηφίους» (325 και 300) 
για εννέα (9) θέσεις συμβου-
λίου. Πριν από αρκετά χρό-
νια, όπως πληροφορήθηκα, 
γνωστοποιήθηκε ψηφοδέλτιο 
με 53 υποψηφίους από την 
Μπουτζουάνα! Χαριτολογώ-
ντας θέλω να πω πως άτομα 
που το είδαν  μιλώ για το 
δικό μας  μας πήραν στο 
ψιλό. Ας αποφύγομε μελλο-
ντικά τέτοιον χλευασμό. Ένα 
ψηφοδέλτιο με 27 υποψηφί-
ους (9x3) δίνει τη δυνατότητα 
στους συναδέλφους να επι-
λέξουν ικανά πρόσωπα για το 
Δ.Σ. Είμαι πρόθυμος να βο-
ηθήσω, όσο μπορώ, έχω 
μια ικανοποιητική πείρα  
στην επεξεργασία ενός πραγ-
ματικού και δημοκρατικού 
Καταστατικού, αν φυσικά αρ-
χίσει σύντομα η διαδικασία. 
Διαφορετικά κρατήστε το σαν 
προτροπή ενός συναδέλφου.

Για πολλά χρόνια κατέ-
γραφα παραινέσεις και στοχα-
σμούς από τα διάφορα διαβά-
σματα. Και επειδή οι γνώσεις 
αυτές αποτελούν το θεμέλιο 

της κοινωνικής ζωής, θέλησα 
να προσφέρω  έστω μερι-
κές  σ’ όλους τους συνα-
δέλφους σαν ένα ενθύμημα. 
«Ο κοινωνικός αγώνας είναι 
η πιο αποφασιστική στιγμή, 
της πολιτικής πράξης. Η θε-
ωρία απλά τη γονιμοποιεί  
Νωχελικό και αβάστακτο το 
βόλεμα σε σχήματα και έτοι-
μα καλούπια. Να το αποφεύ-
γουμε.  Το ξεφτισμένο πο-
λιτικό υφάδι της χώρας μας, 
στολίζει τη δήθεν ανάπτυξη 
 Να αντλείς ζωή από τους 
συνανθρώπους σου και να 
τη διοχετεύσεις, με προτά-
σεις, πάλι στους ίδιους.  
Να κρατούμε αποστάσεις από 
την τρέχουσα πολιτική πρα-
κτική. Είναι γεμάτη παγίδες  
Οι ηθικές αξίες επισκιάζουν 
τις όποιες πολιτικές παραμέ-
τρους  Μια κοινωνία που 
ζει δημιουργικά το παρόν της, 
συνδιαλέγεται με το δικό της 
παρελθόν και πάντα διδάσκε-
ται  Ποτέ να μη ξεχνάμε το 
αίτιο που οδήγησε σε οδυνη-
ρό αποτέλεσμα  Να μαζεύ-
εις δάφνη και μάρμαρο για τη 
μέλλουσα αρχιτεκτονική της 
προσωπικότητάς σου  Η 
ανάσα του μέλλοντος θα σου 
φέρει τα δώρα της, αρκεί να 
σκέφτεσαι και να πράττεις σω-
στά  Ο λόγος των μεγάλων 
ανθρώπων είναι των στερνών 
η φρόνηση  Μέσα στην 
αλήθεια, ό,τι είναι νόθο είναι 
διπλά άσχημο. Ας το προσέ-
χουμε.»

Κλείνοντας αυτό το κεί-
μενο με τις παραινέσεις για 
μια ανθρώπινη αξιοπρέπεια, 
θέλω να ευχηθώ υγεία σε 
όλους και καλά αποτελέσμα-
τα στη Διοίκηση, που ανα-
νέωσε την εμπιστοσύνη των 
συναδέλφων, για τις προσπά-
θειες που για άλλη μία φορά, 
θα χρειαστεί ο διεκδικητικός 
αγώνας μας. Οι πολλοί τον 
αναγνωρίζουν. Καλό βόλι 
συνάδελφοι στους στόχους 
που έχετε επισημάνει.

Θα πορευθούμε με υπευθυνότητα και συναδελφικότητα
Συναδέλφισσες – Συ-

νάδελφοι,
Με μαζική συμμε-

τοχή των συναδέλφων 
συνταξιούχων, ολοκλη-
ρώθηκαν οι εκλογές για 
την ανάδειξη νέου ΔΣ του 
Συλλόγου μας.

Το ΕΝΩΤΙΚΟ ψηφο-
δέλτιο για μια ακόμη 
φορά αναδείχτηκε πρώτη 
δύναμη και με μεγάλη 
διαφορά από τη ΔΑΚΕ, 
καθώς αύξησε τις δυνά-
μεις του και την επιρροή 
του. Οι συνάδελφοι σε 
όλη την Ελλάδα στήρι-
ξαν με δύναμη και απο-
φασιστικότητα το ΕΝΩΤΙ-
ΚΟ, που έχει την ευθύνη 
διοίκησης του Συλλόγου 
εδώ και πολλά χρόνια.

Αξιολόγησαν θετικά 
τη δράση του απερχόμε-
νο προεδρείου, τις πρω-
τοβουλίες που πήρε για 
τα θέματα που αφορούν 
το σύνολο των συναδέλ-
φων, την αγωνιστικότη-
τα που επέδειξε, όπως 
και τις προσπάθειες που 
κατέβαλλε προς όλες 
τις κατευθύνσεις για την 
άρση των αδικιών του 
ασφαλιστικού, την διεκ-
δίκηση της αποζημίω-
σης για όσους έφυγαν το 
2019 και 20, 
την τρομακτική 
ακρίβεια που 
ροκανίζει τις 
συντάξεις μας 
κτλ

Αυτό ήταν 
το πλαίσιο που 
κινήθηκε. Έδω-
σε το παρόν 
σε κάθε κινη-
τοποίηση του 
συνταξ ιουχ ι -
κού κινήματος, 
αλλά και της 
κοινωνίας γε-

νικότερα. Δεν έλειψε από 
καμιά πορεία διαμαρτυ-
ρίας και διεκδικήσεων. 
Έπαιξε ρόλο πρωταγω-
νιστικό. Αξιολογήθηκε 
θετικά από τους συνα-
δέλφους το ήθος και το 
ύφος του προεδρείου. Η 
αμεσότητα και η ειλικρί-
νεια απέναντι σε όποιον 
ζήτησε οτιδήποτε από το 
σύλλογο.

Δεν ξεχώρισε κανέναν!
Το γνωρίζουν όλοι οι 

συνάδελφοι σε κάθε γω-
νιά της Ελλάδας. Κι αυτή 
η αναγνώριση είναι τιμή 
και ευθύνη για εμάς. Έτσι 
θα συνεχίσουμε ως ΕΝΩ-
ΤΙΚΟ και ως νεα διοίκηση.

Οι πόρτες και τα τηλέ-
φωνα είναι ανοιχτά για 
όλους!

Συναδέλφισσες-Συνά-
δελφοι,

Είναι γνωστό σε όλους 
πως το ΕΝΩΤΙΚΟ ΨΗΦΟ-
ΔΕΛΤΙΟ δεν έχει κομμα-
τική αναφορά. Συμμε-
τέχουν συνάδελφοι με 
διαφορετικές πολιτικές 
πεποιθήσεις. Δεν ανήκει 
σε κανένα κόμμα. Έχει 
όμως ταυτότητα αγωνι-
στική και διεκδικητική. 
Πιστεύει στους αγώνες και 
στα κινήματα των συντα-

ξιούχων, των 
εργαζομένων, 
της κοινωνίας. 
Αυτή τη μεγάλη 
αλήθεια πότε 
δεν μπόρεσε 
να κατανοήσει 
η ηγεσία της 
ΔΑΚΕ. Δύο 
χρόνια πολέμη-
σε συνδικαλι-
στικά, ανέντιμα 
τη διοίκηση.

Με συνε-
χείς χαρακτηρι-
σμούς, λάσπη 

και ψιθύρους στα όρια της 
χυδαιότητας και της συ-
κοφαντίας. Επεδίωξε να 
υποκαταστήσει τη νόμιμη 
διοίκηση με παραγοντί-
στικες και αφελείς πρακτι-
κές, αγνοώντας βασικές 
συνδικαλιστικές αρχές.

Η κριτική της προς την 
κυβέρνηση απουσία-
σε παντελώς. Περίσσεψε 
όμως το λιβάνι. Για όλα 
έφταιγε η διοίκηση και οι 
προηγούμενοι. Αυτή ήταν 
η τακτική της. Όμως δεν 
μέτρησαν σωστά το μπόι 
τους. Η αλαζονεία και η 
υποκρισία πάντα τιμω-
ρούνται. Γι’ αυτό οι συνά-
δελφοι τους τοποθέτησαν 
για μια ακόμη φορά στη 
μειοψηφία.

Η ηγεσία της ΔΑΚΕ θε-
ώρησε εύκολο να πάρει 
τη διοίκηση του Συλλό-
γου, καθώς ο πολιτικός 
τς φορέας βρίσκεται στην 
κυβέρνηση. Επένδυσε σ 
αυτή την προοπτική και 
ήταν η μόνη της δραστη-
ριότητα. Για μια ακόμα 
φορά όμως έκανε λάθος.

Ελπίζουμε από εδώ και 
πέρα ν’ αλλάξει τακτική 
και να συμβάλλει θετικά 
στην καθημερινή δρά-
ση του Συλλόγου. Εμείς 
ως ΕΝΩΤΙΚΟ γυρίζουμε 
σελίδα. Θα πορευτούμε 
διεκδικώντας λύσεις στα 
προβλήματα των συνα-
δέλφων και είναι πάρα 
πολλά! Με ευθύνη, συ-
ναδελφικότητα και δρά-
ση.

Είμαστε δίπλα σε κάθε 
συνάδελφο. Καλούμε 
όλους τους συνταξιού-
χους να αγκαλιάσουν και 
να δυναμώσουν το Σύλ-
λογο.

Για το Ενωτικό,
Γιώργος Πεπόνης

Το μήνυμα της νίκης μαςΣυνέχεια από τη σελίδα 7    
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νένα κόμμα.
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διεκδικητική.
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Απόψεις & Σχόλια

Εχει γίνει πια ευδιάκριτος 
ο στόχος της κυβέρνησης 
αναφορικά με τα θέματα της 
Υγείας και είναι ένας: να μας 
οδηγήσουν στον ιδιωτικό 
τομέα. Και το πετυχαίνει κά-
νοντας ακόμη πιο δύσκολη 
τη ζωή για τους συνταξιού-
χους, που αντιμετωπίζουν 
την εξαθλίωση εξαιτίας της 
ακρίβειας και της αναλγησίας 
εκ μέρους της κυβέρνησης να 
τους βοηθήσει. Πλέον έχου-
με μείζον πρόβλημα και με τα 
όσα «μαγειρεύτηκαν» στον 
κομβικό τομέα της Υγείας.

Εμείς βάζουμε το χέρι 
στην τσέπη εδώ και καιρό. 
Πληρώνουμε τους φόρους 
και πάνω από τους φόρους 
6% υπέρ υγείας στην κύρια 
και στην επικουρική, συν 
συμμετοχή 25% στα φάρμα-
κα και τις εξετάσεις που για 
πολλούς υπερβαίνει και το 
10%.

 Σ’ ό,τι αφορά στις εξε-
τάσεις είναι πρόδηλο πλέον 
πως τα νοσοκομεία δεν τις 
πραγματοποιούν και στέλ-
νουν τους πολίτες στα δια-
γνωστικά κέντρα. Εκεί θεσπί-
στηκε τελευταία απίστευτο 
που θυμίζει τις προμήθειες 
των τραπεζών για τις συναλ-
λαγές που πραγματοποιούν 
οι πολίτες. Για κάθε σελίδα 
εξετάσεων, τα διαγνωστικά 
κέντρα χρεώνουν πρόσθετα 
και 3 ευρώ και ένα ευρώ για 
κάθε συνταγή φαρμάκου, 
γεγονός εξοργιστικό και 
κατάφορα άδικο για τους 
πολίτες, που τους υποσχέ-
θηκαν δημόσια Υγεία, όμως 
άλλα βλέπουν!

Το… περιβόητο σχέδιο 
για τα απογευματινά χει-
ρουργεία, μέσω του οποίου 
η ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας νομιμοποίησε το 
φακελάκι, δεν «περπατάει». 
Οι πολίτες δεν ανταποκρί-
νονται και ελάχιστα απογευ-
ματινά χειρουργεία έχουν 
γίνει. Προφανώς όσοι έχουν 

προσφύγει σ’ αυτή τη λύση, 
έχουν πληρώσει κανονικά, 
όμως οι λίστες παραμένουν 
ως έχουν.

 Η εξυπηρέτηση με λεφτά 
για να έχουμε τη βασική ια-
τροφαρμακευτική περίθαλ-
ψη, τείνει να γίνει κανόνας. 
Η υγείας μας υποσκάπτεται 
σταθερά. Δεν μπορούμε πλέ-
ον να ανταποκριθούμε σε 
άλλες δαπάνες γι’ αυτή και 
στην ουσία να πληρώσουμε 
χαράτσια που επιβάλλει η 
κυβέρνηση. Γιατί μήπως δεν 
είναι χαράτσι η διαφορά της 
λιανικής από την ασφαλι-
στική τιμή στα περισσότερα 
φάρμακα, ώστε αυτά να μην 
καλύπτονται από την κοινω-
νική ασφάλιση.

Λεφτά από την τσέπη 
μας και για παυσίπονα!

Χαρακτηριστικό παρά-
δειγμα της ακραιφνώς άδι-
κης κατάστασης που επικρα-
τεί στον χώρο της Υγείας, 
με ευθύνη της κυβέρνησης, 
είναι ότι ασθενείς που βιώ-
νουν έντονους πόνους και 
χρειάζονται παυσίπονα, αν 
επιλέξουν το LONARID-N και 
το LONALGAL, θα πρέπει να 
τα πληρώσουν από την τσέ-
πη τους! Πρόκειται για μια 
ακόμα σκληρή απόφαση του 
Υπουργείου Υγείας που έθε-
σε εκτός Καταλόγου Αποζη-
μιούμενων Φαρμάκων τα 
δύο ανωτέρω ισχυρά παυ-

σίπονα. Πρόκειται για σκευ-
άσματα που χορηγούνται 
τόσο σε ασφαλισμένους – εν 
ενεργεία εργαζόμενους, όσο 
και σε συνταξιούχους, ανά-
λογα με την πάθηση. 

Τι ζητάμε
Oι συνταξιούχοι βρίσκο-

νται σταθερά εδώ και χρό-
νια στην πρώτη γραμμή του 
αγώνα, διεκδικώντας λύσεις 
στα μεγάλα προβλήματα της 
υγείας και της ιατροφαρμα-
κευτικής περίθαλψης που τα 
τελευταία χρόνια έχουν πά-
ρει τεράστιες αρνητικές και 
θανατηφόρες διαστάσεις.

Αυτό που ζητάμε και θε-
ωρούμε ότι είναι δίκαιο αιτή-
ματα, είναι επαναφορά της 
εισφοράς υπέρ της Υγείας 
στο 4% και μόνο επί των 
κύριων συντάξεων, καθώς 
και την κατάργηση συμμε-
τοχής σε φάρμακα και εξε-
τάσεις. Οι συνταξιούχοι όλα 
αυτά τα χρόνια είχαν δραμα-
τικές περικοπές στις συντάξι-
μες αποδοχές τους, σε κύρι-
ες, επικουρικές συντάξεις και 
σε κοινωνικές παροχές, ενώ 
καταργήθηκε το ΕΚΑΣ.

Παράλληλα θεωρούμε 
επιβεβλημένη την άμεση 
πρόσληψη ιατρικού, νο-
σηλευτικού προσωπικού, 
όλων των κλάδων και ειδι-
κοτήτων, πλήρους και απο-
κλειστικής απασχόλησης σε 

μόνιμη βάση, με στελέχωση 
όλων των αναγκών της δη-
μόσιας υγείας.

Η κυβέρνηση και ειδικό-
τερα και ο υπουργός Υγείας 
κ.Γεωργιάδης επιλέγουν να 
επιτίθονται σ΄ όσους πασχί-
ζουν να κρατήσουν όρθια 
την έννοια της δημόσιας πε-
ρίθαλψης και σώζουν ζωές, 
χωρίς τα στοιχειώδη στη διά-
θεσή τους. Με τις άθλιες δη-
λώσεις του ο υπουργός Υγεί-
ας για «ανθρωπάκια» όπως 
είπε απευθυνόμενος σε για-
τρούς της Λέσβου που του 
χάλασαν τη φιέστα, κλονίζει 
περισσότερο την εμπιστοσύ-
νη στο ΕΣΥ, τροφοδοτώντας 
την κυβερνητική προτίμη-
ση στον ιδιωτικό τομέα. 
Και αυτά τα είπε σε ένα νησί 
που όπως και στα άλλα, το 
ΕΣΥ είναι υποστελεχωμένο 
και συνεχώς συρρικνούμε-
νο, με πρώτα θύματα τους 
συνταξιούχους, που για έξι 
μήνες-λόγω του τουρισμού- 
είναι σχεδόν απαγορευτική η 
πρόσβασή τους στα νοσοκο-
μεία.

Ο υπουργός αρνείται να 
δει την πραγματικότητα και 
το μπάχαλο με τα ράντζα 
που απλώνεται παντού, το 
ονομάζει «φωτογραφία» 
της στιγμής, σαν η πραγμα-
τικότητα να είναι διαφορετι-
κή. Και σφυρίζει αδιάφορα 
μπροστά στην αναγκαστική 
απόφαση των νοσοκομεί-
ων για τερματισμό των προ-
γραμματισμένων χειρουργεί-
ων στα μοναδικά δημόσια 
νοσοκομεία «Αγία Σοφία» 
και το «Αγλαΐα Κυριακού. 
Αφού είναι βέβαιος ότι πρό-
κειται για παιδιά, η περίθαλ-
ψή τους στα ιδιωτικά νοσο-
κομεία είναι μονόδρομος, 
όσο κι αν οι γονείς απαιτηθεί 
να καταχρεωθούν. Τελικό 
αποτέλεσμα ήταν να κάνουν 
κινητοποιήσεις οι γιατροί 
και ο Υπουργός να τους οδη-
γήσει στα δικαστήρια.

Εξυπηρέτηση με λεφτά και στη (δημόσια) Υγεία!

Γράφει ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης

Μια καθημερινή εικόνα 
στα επείγοντα των νοσοκομείων

Το χρέος του ΕΦΚΑ διογκώνεται εξαιτίας των μεγαλοοφειλετών

H κατάσταση στον 
ΕΦΚΑ είναι άκρως προ-
βληματική σε όλα τα επί-
πεδα, επηρεάζοντας άμε-
σα και κυρίως αρνητικά 
τους συνταξιούχους. Τα 
έσοδά του όλο και λιγο-
στεύουν, τα Ταμεία ολο-
ένα και δυσκολεύονται 
να ανταποκριθούν στις 
υποχρεώσεις τους προς 
τους ασφαλισμένους, 
ενώ συρρικνώνονται και 
οι συντάξεις, με τη μέση 
σύνταξη να διαμορφώ-
νεται στα 740 ευρώ, στα 
πιο χαμηλά «πατώματα» 
της Ευρωπαϊκής Ενωσης.

Την ίδια στιγμή τα 
επιμέρους προβλήματα 
πολλαπλασιάζονται:

• Στην εργασία των 
συνταξιούχων, άφησαν 
απέξω τις χήρες και τα 
ορφανά, χωρίς να αντι-
λαμβάνονται το μέγεθος 
της αδικίας

• Τα χρέη και οι 
οφειλές προς τον ΕΦΚΑ 
αυξάνονται συνεχώς, κά-
νοντας δυσοίωνο το μέλ-
λον του Φορέα. Το χρέος 
διογκώνεται κυρίως από 
τους μεγαλοοφειλέτες και 
όχι από τους «μικρούς», 
όμως το υπουργείο Εργα-
σίας δεν κάνει το παραμι-
κρό για να αλλάξει αυτή 
τη δυσμενή κατάσταση.

• Έγιναν διπλές 
πληρωμές σε αρκετούς 
συναδέλφους, χωρίς έως 
τώρα να έχουν εξηγήσει 
από που προέρχονται 
αυτά τα χρήματα. Στις 
30/11/2023 ο ΕΦΚΑ έδω-
σε κάποια ποσά που τα 

Διαλύεται ο ΕΦΚΑ, ξεπουλάνε την περιουσία

Διαλύεται 
ο ΕΦΚΑ, 
ξεπουλάνε
την περιουσία

Συνέχεια στη σελίδα 10     
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Εμείς χάνουμε συνεχώς την αγοραστική μας δύναμη

Ενώ η ακρίβεια έγινε 
πραγματικό «θηρίο» και ο 
νέος δρόμος της μείωσης των 
συντάξεών μας, οι αυξήσεις 
των τιμών στα είδη βασικής 
ανάγκης τα καθιστούν απλη-
σίαστα και μας οδηγούν στη 
φτωχοποίηση, την ίδια ώρα 
η προπαγάνδα του κυβερ-
νητικού μηχανισμού κάνει 
λόγο για οικονομικό θαύμα. 

Πρόκειται όμως για κυ-
βερνητική μυθολογία και 
η αναίσχυντη προπαγάνδα 
πως όλα βαίνουν καλώς στη 
χώρα, καταρρίπτεται από τα 
δημοσιευμένα στοιχεία της 
Eurostat. Είμαστε η δεύτερη 
χειρότερη χώρα της ΕΕ στην 
αγοραστική δύναμη των κα-
ταναλωτών, την ώρα που η 
ακρίβεια καλπάζει. Πληρώ-
νουμε φόρους σαν να είμα-
στε Σουηδοί και οι συντάξεις 
γίνονται σαν των Βουλγάρων. 

Ο πρωθυπουργός αντί 
να μηδενίσει τον ΦΠΑ στα 
βασικά είδη και τρόφιμα, 
όπως έκαναν η Κύπρος, Πορ-
τογαλία και Ισπανία ή τουλά-
χιστον να τον μειώσει όπως 
έκαναν οι Γαλλία, Ιρλανδία, 
Ιταλία, έστειλε επιστολή στην 
Φον ντερ Λάιεν, (ελεγχόμενη 
για το σκάνδαλο των εμβο-
λίων) για να παρέμβει στις 
πολυεθνικές ώστε να μειω-
θούν οι τιμές των προϊόντων. 

Επαναφέρει, δηλαδή, το 
κυβερνητικό αφήγημα ότι η 
ακρίβεια είναι εισαγόμενη.

Το τραγικό είναι ότι ενώ 
εμείς χάνουμε την αγοραστι-
κή δύναμη, αυτό που κερδί-
ζει είναι το Δημόσιο. Κερδί-
ζει από αυξημένες εισφορές, 
φορολογίας εισοδήματος, 
υπεραυξημένα έσοδα από 
τον σταθερό ΦΠΑ, δεδομέ-
νου ότι οι τιμές των προϊό-

ντων καλπάζουν.
Στοιχεία που αποκρύπτο-

νται από τα συστημικά ΜΜΕ, 
με τους μεγαλοδημοσιογρά-
φους να παίρνουν τις ειδήσεις, 
όπως και παλαιότερα, στο 
«μαξιλάρι τους». Οι δημοσι-
ογράφοι μιλάνε για αυξήσεις 
ενώ δεν έχουν καλυφθεί οι 
απώλειες από τον τιμάριθμο. 
Καιρός είναι να πάψουν επι-
τέλους οι «παπαγάλοι» της 
πολιτικής και των ΜΜΕ τα 
απίστευτα ψέματά τους, τη 
μία ότι παίρνουν αυξήσεις οι 
συνταξιούχοι, την άλλη ότι 
παίρνουν αναδρομικά, την 
επόμενη ότι καταργείται η ει-
σφορά αλληλεγγύης, κ.ά.

Αυτή η παραπληροφό-
ρηση και η κυβερνητική 
προπαγάνδα έχει δημιουρ-
γήσει μια εικονική πραγματι-
κότητα, που έχει προκαλέσει 
εφησυχασμό στους συνα-
δέλφους. Αυτό δεν πρέπει 
να πάρει διαστάσεις, διότι η 
μοναδική και αδιαμφισβήτη-
τη επιλογή που έχουμε, είναι 
η συνέχιση του αγώνα για τη 
βελτίωση των εισοδημάτων 
μας. Γίνεται πιο αναγκαίο να 
κάνουμε, ως θεσμικός τους 
εκπρόσωπος, να εγκαταλεί-
ψουν τους καναπέδες και 
να πειστούν για την ανάγκη 
συνέχισης και έντασης των 
αγωνιστικών μας προσπα-

θειών, για αναπλήρωση του 
χαμένου μας εισοδήματος, 
πάντα μακριά από κομματι-
κές ή παραταξιακές γραμμές.

Το έχουμε τονίσει κι άλ-
λες φορές, διότι είναι καθο-
ριστικό για τη Διοίκηση του 
Συλλόγου, ότι τα προβλήμα-
τα είναι κοινά, η ενότητα είναι 
αυτονόητη, χωρίς φυσικά να 
«φιμώνουμε» τις διαφορετι-
κές προσεγγίσεις του καθε-
νός μας, αρκεί να χτίζουμε 
πάνω στο δόγμα ότι πρέπει 
να παλέψουμε όλοι μαζί.

Δεν μπορούμε να έχουμε 
καμιά εμπιστοσύνη στους 
κυβερνώντες, γιατί αποδεί-
χθηκε ότι η αποκατάσταση 
των συντάξεών μας ήταν ένα 
μεγάλο ψέμα, οι αυξήσεις 
είναι λογιστικές και δεν κα-
λύπτουν τον πληθωρισμό 
για τους περισσότερους. Τα 
δε αναδρομικά ακόμα τα 
πηγαινοφέρνουν, παρά τις 
δικαστικές αποφάσεις. 

Επιβάλλεται να απαντά-
με με αυξημένη συμμετοχή 
των συναδέλφων στις κινη-
τοποιήσεις μας. Έτσι και την 
αλαζονεία του 41% επιστρέ-
φουμε στην κυβέρνηση και 
σταματάμε εν τη γενέσει της 
την όρεξη της κυβέρνησης 
να ξεδιπλώσει την κρυφή 
της ατζέντα για πρόσθετη 
λιτότητα.

Αδηφάγο θηρίο η ακρίβεια -
- Εγκαταλελειμμένοι οι συνταξιούχοι

Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης

«βάφτισε» αναδρομικά και 
τον Δεκέμβριο του 2023 
έπραξε πάλι το ίδιο με την 
ίδια… δικαιολογία. Ένα 
μήνα, μετά, τον Ιανουάριο 
του 2023, έστειλε επιστολή 
όπου ζητούσε την επιστρο-
φή αυτών των χρημάτων, 
χωρίς-και πάλι- να αιτιολο-
γεί από που προέρχονται 
αυτά τα ποσά αλλά να υπο-
λογίζει αν οι συνάδελφοι 
μπορούν να επιστρέψουν.

• Με την παράλλη-
λη ασφάλιση το πρόβλη-
μα διαιωνίζεται, καθώς το 
υπουργείο Εργασίας και 
ο ΕΦΚΑ  δεν εφαρμόζουν 
τους νόμους!

• Για το επικουρικό, 
παρά το γεγονός ότι έχουν 
αναγνωρίσει την αδικία 
που υφίστανται οι συνα-
δελφοί μας (που συνταξιο-
δοτήθηκαν προ του ν.Κα-
τρούγκαλου), βάζουν το 
θέμα κάτω από το χαλί.

• Σαν να μην έφτα-
ναν όλα αυτά, ο ΕΦΚΑ μας 
έκοψε και την πρόσβαση 
στις κεντρικές του υπηρε-
σίες, όπου τακτοποιούσαμε 
τις υποθέσεις των συναδέλ-
φων και διορθώναμε άμε-
σα λάθη που είχαν γίνει. 
Στείλαμε σχετική επιστολή 
στον Φορέα, όπου ζητάμε 

να μας επιτραπεί και πάλι η 
πρόσβαση.

• Την ίδια στιγμή ο 
ΕΦΚΑ δεν υλοποιεί τις 
αποφάσεις των Πρωτο-
δικείων που επιστρέφουν 
αναδρομικά σε όσους συ-
ναδέλφους μας κατέθεσαν 
αγωγές και τις κέρδισαν. Τις 
αποκρύπτει, τις καταχωνιά-
ζει και δεν δίνει τα χρήματα 
που έχουν επιδικαστεί.

• Ετοιμάζεται να 
παίξει «τζόγο» με τα λε-
φτά των ασφαλισμένων, 
μέσω της τροπολογίας που 
προβλέπει ότι τα ΤΕΚΑ θα 

«μπουν» και στα χρηματι-
στήρια, Ελλάδας και εξωτε-
ρικού. Τίθεται σε αμφιβο-
λία αν και ποιες συντάξεις 
θα πάρουν οι μελλοντικοί 
συνάδελφοί μας.

• Με το νόμο 4992 
του Χατζηδάκη στη θέση 
της Διεύθυνσης Αξιοποίη-
σης Ακίνητης  Περιουσίας 
αποφασίστηκε η δημιουρ-
γία εταιρείας αξιοποίησης 
της ακίνητης  Περιουσίας 
ΕΦΚΑ Μονοπρόσωπη ΑΕ 

(περιουσίας, η οποία άρ-
χισε να στελεχώνεται από 
«ειδικούς» που θα αξιοποι-
ήσουν δήθεν την περιουσία 
(η αντικειμενική της αξία 
ξεπερνάει το 1,5 δις), αλλά 
στην πραγματικότητα -φο-
βούμαστε- θα την εκποιή-
σουν.

Το χρέος του ΕΦΚΑ διογκώνεται εξαιτίας 
των μεγαλοοφειλετών

Συνέχεια από τη σελίδα 9     
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο γεν. γραμματέας

Τάσος Γεωργιάδης

Ένα μεγάλο ευχα-
ριστώ που και σε αυτή 
την εκλογική διαδικασία 
για τη εκλογή νέας διοί-
κησης του Συλλόγου, με 
τιμήσατε με την ψήφο 
προτίμησης είτε ηλε-
κτρονικά είτε μέσω κάλ-
πης.

Με την ίδια ζέση θα 
αγωνίζομαι για να δια-
τηρήσουμε τα κεκτημέ-
να, για να ενισχύσουμε 
το εισόδημά μας. Για να 
διεκδικήσουμε μια δί-
καιη αναδιανομή του 
παραγόμενου πλούτου 
και τη δίκαιη λύση του 
επικουρικού για τους 
συναδέλφους που συ-
νταξιοδοτήθηκαν πριν 
την ψήφιση του ανταπο-
δοτικού νόμου 4387/16.

Για να μπορέσει ο 
συνάδελφος συνταξιού-
χους να αντιμετωπίσει 
την ακρίβεια που είναι 
αποτέλεσμα της οικονο-
μικής πολιτικής κυβέρ-
νησης, των ιδιωτών και 
των ανισοτήτων που έχει 
δημιουργήσει. Μ’ όλες 
μας τις δυνάμεις θα αγω-
νιστούμε, εμείς του Ενω-
τικού, για να φέρουμε εις 
πέραν την άρση της αδι-
κίας που έκανε η διοίκη-
ση των ΕΛΤΑ μαζί με την 
κυβέρνηση, να μην απο-
δίδουν την αποζημίωση 
στους συναδέλφους που 
απολύθηκαν από την 
1-1-2019 και μετά.

Διευρύνονται οι διαχωριστικές γραμμές στην κοινωνία

Επίκαιρη όσο ποτέ η ανακεφαλαιοποίηση των Ταμείων

Η καταστροφική πολιτική 
της κυβέρνησης είναι πλέον 
καταγεγραμμένη στη συνεί-
δηση της κοινωνίας. Η προ-
σπάθεια να διαψεύσει ακόμη 
και τα στοιχεία της ανεξάρ-
τητης αρχής (ΕΛΣΤΑΤ) που 
στην έκθεσή της κατεγράφη 
η έκταση της φτώχειας και 
η δημιουργία της κοινωνίας 
των δύο τρίτων, είναι εμφα-
νής και προκλητική.

Οι διαχωριστικές γραμμές 
μέσα στην κοινωνία, όλο 
και μεγαλώνουν. Οι πολίτες 
μπροστά στις κάμερες συχνά 
πυκνά καταγράφουν τη φτώ-
χεια τους. Το εισόδημά τους 
δεν αρκεί για 30 ημέρες. Απε-
ναντίας η κυβέρνηση παρου-
σιάζει ως επίτευγμα την ανά-
πτυξη της οικονομίας, που 
είναι χρηματοοικονομικής 
μορφής και συνεχώς αυξά-
νει το χρέος (ιδιωτικό). Εδώ 
μπορεί να δει ο πολίτης-συ-
νταξιούχος το οξύμωρο της 

ανάπτυξης αυτής, τους πο-
λίτες να υποφέρουν και την 
κυβέρνηση να κομπάζει για 
την ανάπτυξη.

Η πολιτική των πενιχρών 
επιδομάτων κατά ένα ή δύο 
χρονικά διαστήματα και τα 
market pass δεν τιθασεύ-
ουν τον πληθωρισμό ούτε 
την ακρίβεια που συνεχώς 
αυξάνεται και αποτελεί προ-
ϊόν της νεοφιλελεύθερης 
πολιτικής που ακολουθείται.

Οφείλουμε να σταθού-
με στην άνιση αναδιανομή 
του παραγόμενου πλούτου 
που κάνει το ιδιωτικό κε-
φάλαιο, χωρίς το κράτος να 
συμμετέχει. Είναι δυνατόν η 
κυβέρνηση να αφήνει τους 
εργαζόμενους βορρά στις 
ορέξεις των ιδιωτών και να 
παρεμβαίνει δίνοντας κάποια 
επιδόματα, θέλοντας να δεί-
χνει επικοινωνιακά ότι πα-
ρεμβαίνει; Που τα βρίσκει 
τα επίδοματα;

Η εθνική συλλογική σύμ-
βαση έχει εγκαταλειφθεί 
και αντικαταστάθηκε από 
κάποιες ανακοινώσεις του 
πρωθυπουργού. Οι κλαδι-
κές συμβάσεις είναι καθο-
δηγημένες, ενώ τα επιμελη-
τήρια, τα εργατικά κέντρα, 
η τοπική αυτοδιοίκηση, που 
διαμορφώνουν τη συνοχή 
της κοινωνίας, λειτουργούν 
υποτυπωδώς.

Η κοινωνία των διαχωρι-
στικών γραμμών είναι απο-
τέλεσμα των ακραίων πο-
λιτικών στην περίοδο των 
μνημονίων, όπου ο λαϊκι-
σμός και οι συντεχνίες που 
αναπτύχθηκαν για τη διανο-
μή της εξουσίας, φίμωσαν 
τον σαφή πολιτικό λόγο που 
αντικαταστάθηκε από φωνές 
με απουσία ιδεολογικού πε-
ριεχομένου και χωρίς προο-
πτική.

Αφήνοντας όλα αυτά 
πίσω, κάνοντας κριτική και 

αυτοκριτική ο καθένας μας, 
να προχωρήσουμε με ιδεο-
λογικές απόψεις και προτά-
σεις που θα δίνουν μια άλλη 
προοπτική. Ο πολιτικός λό-
γος πρέπει να ακουμπά στα 
πραγματικά προβλήματα και 
να δώσει την ελπίδα μιας κα-
λύτερης κοινωνίας για τους 
νέους που είναι και το μέλ-
λον της πατρίδας μας.

Η πολιτική του τικ τοκ εί-
ναι για επικοινωνία και δεν 
λύνει τα προβλήματα, αντι-
θέτως τα κρύβει κάτω από το 
χαλί.

Αφήνοντας πίσω αυτές τις 
οξύμωρες επικοινωνιακά 
πολιτικές και αφηγήματα 
που έφεραν αρκετές συντε-
χνίες  στο προσκήνιο χωρίς 
καμία προοπτική και πρότα-
ση, να στηριχθούμε σε πολι-
τικές κράτους και ιδιωτικού 
τομέα, για να αναδείξουμε 
νέες μεταρρυθμίσεις που 
χρειάζεται η κοινωνία.

Είναι τόσο επίκαιρο το 
θέμα της ανακεφαλαιοποίη-
σης των Ταμείων, όσο ποτέ 
άλλοτε. Το είχαμε αναδείξει 
ως Σύλλογος στα μνημονια-
κά χρόνια, αλλά τότε οι συν-
θήκες δεν ήταν ώριμες για να 
πραγματοποιηθεί κάτι τέτοιο. 
Τώρα, όμως, έχουν αρχίσει 
να φαίνονται οι ρωγμές στο 
ασφαλιστικό σύστημα, παρά 
τα όσα αντίθετα περί βιωσι-
μότητάς του, που μας διαβε-
βαίωναν οι κυβερνώντες (νυν 
και πρώην ) που ψήφισαν 
τοξικούς ασφαλιστικούς νό-
μους.

Εμείς, είχαμε προτείνει να 
γίνει ανακεφαλαιοποίηση 
των Ταμείων στα πρότυπα 
αυτής που έγινε στις τράπε-
ζες. Δηλαδή τη δημιουργία 
ενός φορέα που στο πλαίσιο 
της τριμερούς χρηματοδότη-
σης (κράτος-εργοδότης-ερ-
γαζόμενος), θα αναλάβει τη 
διαχείριση της ακίνητης περι-
ουσίας και των εισφορών των 

ασφαλιστικών ταμείων, εκδί-
δοντας ομόλογα τα οποία 
θα αγοράζονται κατόπιν από 
την ΕΚΤ στην δευτερογενή 
αγορά. Ανακεφαλαιοποίηση, 
που νομιμοποιείται πλήρως 
σε ευρωπαϊκό και εθνικό επί-
πεδο από τις τρεις ανακεφα-
λαιοποιήσεις των τραπεζών 
που πραγματοποιήθηκαν με 
το πρόσχημα του PSI, αλλά 
κυρίως νομιμοποιείται από 
τις ανάγκες της κοινωνίας για 
ένα βιώσιμο ασφαλιστικό σύ-
στημα.

Η ανακεφαλαιοποίηση 
πρέπει να γίνει με συνευθύ-
νη και ευρωπαϊκούς πόρους 
και οι ανάγκες για να πραγμα-
τοποιηθεί με επάρκεια, υπο-
λογίζονται-βάσει μελετών- 
στα 40-45 δισ.ευρώ.

Το ποσό αυτό αντιστοι-
χίζεται στις απώλειες των 
Ασφαλιστικών Ταμείων από 
το Μνημόνιο, δηλαδή: από 
την αύξηση της ανεργίας, 
τη μείωση των μισθών, των 

συντάξεων, την ανασφάλι-
στη εργασία, τη γενίκευση 
της εργασιακής ευελιξίας, τη 
μειωμένη κρατική χρηματο-
δότηση, τη μείωση των ερ-
γοδοτικών εισφορών και την 
κατάργηση των κοινωνικών 
πόρων.

Τι κάνει η κυβέρνηση; 
Προχωρά στην εκποίηση 
της ακίνητης περιουσίας, δί-
νοντας ακόμη και προίκα. 
Αυτή η κυβέρνηση πολιτεύε-
ται πάνω στην απόφαση της 
προηγούμενης του 2015-
2019, που ίδρυσε το ΤΑΙΠΕΔ, 
βάζοντας την ακίνητη περιου-
σία προς πώληση. Πουλούν 
τον κόπο των Ελλήνων ερ-
γαζομένων και ωφελούν αυ-
τούς που δημιούργησαν την 
κρίση. 

Εάν αυτή η πρόταση είχε 
γίνει αποδεκτή εδώ και χρό-
νια, θα αποφεύγαμε τον 
4387/16, τον νόμο Κατρού-
γκαλου, γιατί θα υπήρχε 
ρευστότητα στα Ταμεία και 

παράλληλα δεν θα ήταν ανα-
γκαίος (;) ο μετέπειτα επανυ-
πολογισμός των συντάξεων 
που στηρίχτηκε σε κρατήσεις 
που κρίθηκαν αντισυνταγ-
ματικές, βάση της απόφασης 
του ΣτΕ του 2015. Ο νόμος 
Κατρούγκαλου του 2016 
έκρινε ότι οι κρατήσεις του 
2014 είναι συνταγματικές και 
στήριξε τον επανυπολογισμό, 
απ’ όπου προέκυψε η προ-
σωπική διαφορά.

Αυτό το… έκτρωμα εμπό-
διο στη μετέπειτα αύξηση των 
συντάξεων, αφού πρώτα οι 
συνταξιούχοι έπρεπε να κα-
λύψουν την κάθε αύξηση με 
την υφιστάμενη προσωπική 
διαφορά και μετά από χρόνια 
να δουν πραγματική αύξηση 
στις συντάξεις τους και μάλι-
στα σε εποχή που η ακρίβεια 
καλπάζει χωρίς δισταγμό.

Ουσιαστικά εμπόδιζε 
να πάρουν αύξηση χιλιά-
δες συνταξιούχοι κάτι που 
ισχύει έως σήμερα.

Σας ευχαριστώ 
που με τιμήσα-
τε ξανά με την 
ψήφο σας!
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφουν τα εκλεγμένα μέλη της ΔΑΚΕ

ΘΕΣΕΙΣ ΚΑΙ ΑΠΟΨΕΙΣ ΤΉΣ ΔΑΚΕ

ΕΚΛΟΓΙΚΕΣ 
ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΕΣ

Όπως είναι γνωστό, οι 
εκλογές έπρεπε να γίνουν το 
δεύτερο 10ήμερο του Ιου-
νίου, αλλά για λόγους σκο-
πιμότητος και φοβούμενοι 
τον καταποντισμό των κομ-
μάτων τους στις ευρωεκλο-
γές η ΠΑΡΕΑ αποφάσισε να 
πάει το Σύλλογο σε εκλογές 
στις 9, 10 και 11 Απριλίου 
χωρίς καμία σοβαρή προε-
τοιμασία. Από το φθινόπω-
ρο του 2023 καλούσαμε το 
προεδρείο να ετοιμάσει το 
Σύλλογο για τις εκλογές με 
ενέργειες όπως εκκαθάριση 
μητρώου, δημιουργία ηλε-
κτρονικού καταλόγου, δια-
γωνιστική διαδικασία για την 
επιλογή της κατάλληλης εται-
ρείας, προκειμένου να κάνει 
την ηλεκτρονική ψηφοφορία. 
Για όλα αυτά το προεδρείο 
δεν έδωσε καμία σημασία. Ο 
χρόνος περνούσε και για το 
θέμα της εταιρείας τηρούσαν 
ένοχη σιωπή. Στο τελευταίο 
συμβούλιο πριν την Γεν. Συ-
νέλευση μας ανακοίνωσαν 
απλά ότι θα προσλάβουμε 
την ίδια εταιρεία που έκανε 
τις ηλεκτρονικές εκλογές πα-
ρωδία το 2022. Για να γίνει 
κατανοητό τι είδους εκλογές 
έγιναν ηλεκτρονικά στις 9 και 
10 Απριλίου, θα σας αναλύ-
σουμε τα γεγονότα με απόλυ-
τη ακρίβεια.

Για δεύτερη φορά «εν 
κρυπτώ» και χωρίς να τηρη-
θούν οι προβλεπόμενες δια-
δικασίες επιλέγεται από την 
πλειοψηφία η ίδια εταιρεία 
που στις προηγούμενες εκλο-
γές αποδεδειγμένα και κατά 
γενική ομολογία απέτυχε.

Το ηλεκτρονικό μητρώο 
ανέλαβε να το δημιουργήσει 
άλλη εταιρεία την οποία ουδέ-
ποτε μας παρουσίασαν. Μαζί 
της επικοινωνούσε μόνο ο 
πρόεδρος. Αποτέλεσμα όλης 
αυτής της μυστικοπάθειας και 
της αντιδημοκρατικής λει-

τουργίας του Συλλόγου ήταν 
να μας δοθεί τρεις (3) ημέρες 
πριν τις εκλογές, ένα μητρώο 
με 4.189 μέλη. Την παραμο-
νή των εκλογών η εφορευ-
τική επιτροπή μας παρουσί-
ασε ηλεκτρονικό μητρώο με 
3.200 μέλη. Από έρευνα που 
κάναμε διαπιστώσαμε ότι πε-
ρίπου 500 μέλη ήταν γραμ-
μένα 2 φορές και μερικά ακό-
μη 3 φορές, με ευθύνη της 
εταιρείας που είχε αναλάβει 
τη δημιουργία του ηλεκτρο-
νικού μητρώου. Αντί λοιπόν 
η εφορευτική επιτροπή, ο 
Σύλλογος και η πιο πάνω 
εταιρεία να αναλάβουν την 
τακτοποίηση των πρόσθετων 
εγγραφών, συνέβη το εξής : 
αντιδημοκρατικά και «παρά-
νομα» η εφορευτική επιτρο-
πή αποφάσισε όλους αυτούς 
να τους διαγράψει από τον 
ηλεκτρονικό κατάλογο και να 
τους στερήσει το δικαίωμα να 
ψηφίσουν ηλεκτρονικά χωρίς 
να τους ενημερώσει.

Σημειωτέον ότι η συντρι-
πτική πλειοψηφία αυτών των 
συναδέλφων ήταν πολέμιοι 
του ψευτοενωτικού. Μετά 
από αυτό προβήκαμε σε προ-
φορικές και γραπτές διαμαρ-
τυρίες και μάλιστα σε 2 από 
αυτές η πρόεδρος της Εφο-
ρευτικής Επιτροπής αρνήθη-
κε με μη αρμόζουσα συμπε-
ριφορά να υπογράψει για την 
παραλαβή τους.

Για όλες αυτές τις πα-
ρατυπίες της εφορευτικής 
επιτροπής, καταθέσαμε και 
εξώδικο. Η εταιρεία, όπως 
προαναφέρουμε, που είχε 
την ευθύνη διεξαγωγής των 
εκλογών εις ουδεμία δοκιμή 
προέβη πριν τις εκλογές.

Ερχόμαστε στην πρώτη 
ημέρα (9/4), περίπου 4.000 
συνάδελφοι περίμεναν τον 
κωδικό ψηφοφορίας. Και 
εδώ έχουμε τη δημιουργία 
του απόλυτου χάους. Στους 
μισούς πήγαν κανονικά οι 
κωδικοί και άρχισαν να ψη-

φίζουν, στους υπόλοιπους, 
είτε πήγαν στα ανεπιθύμητα, 
είτε δεν έφθασαν ποτέ. Από 
το μεσημέρι της 9/4 αρχίσαμε 
να παραδίδουμε στη Γραμμα-
τεία καταστάσεις με ονόματα 
συναδέλφων που δεν πήραν 
καθ’ οιονδήποτε τρόπο κωδι-
κό και καταστάσεις με διπλο-
εγγεγγραμένους. Αλλά μέχρι 
το βράδυ, το Προεδρείο του 
Συλλόγου εις ουδεμία ενημέ-
ρωση είχαν προβεί προς την 
εταιρεία διότι έπρεπε πρώτα 
να τακτοποιήσουν τα προ-
βλήματα του ψηφοδελτίου 
της ΠΑΡΕΑΣ.

Την επόμενη τα προβλή-
ματα πολλαπλασιάστηκαν με 
αποτέλεσμα εκατοντάδες συ-
νάδελφοι να εμποδιστούν να 
ασκήσουν το εκλογικό τους 
δικαίωμα. Την ίδια μέρα κα-
ταθέσαμε ένσταση προς την 
εφορευτική επιτροπή που 
έπεσε στο κενό, μας απάντη-
σε ότι όλα βαίνουν καλώς και 
ότι η εταιρεία δεν όφειλε να 
στείλει νέους κωδικούς. Γιατί 
άραγε; Μήπως «εκπροσω-
πούσαν» την εταιρεία ή το 
απερχόμενο προεδρείο; 

Το πιο σοβαρό απ’ όλα 
βέβαια ήταν ότι τις εκλογές 
τις έκανε η εταιρεία και όχι 
η εφορευτική επιτροπή, ως 
προβλέπεται από όλους τους 
νόμους και το καταστατικό. 
Επικοινωνία είχε μόνο η δι-
καστική αντιπρόσωπος και 
πρόεδρος της εφορευτικής 
επιτροπής και φυσικά ο Πρό-
εδρος του Συλλόγου.

Η εφορευτική επιτροπή 
καθ’ όλη τη διάρκεια της 
εκλογικής διαδικασίας δεν 
απεδέχθη και δεν ερεύνησε 
επί της ουσίας καμία προφο-
ρική ή γραπτή διαμαρτυρία 
μας.

Έβλεπε ότι επικρατούσε 
πλήρης αταξία και διεπράτ-
τονταν αντικαταστατικές ενέρ-
γειες, όπως ότι τις εκλογές τις 
έκανε η εταιρεία, ερήμην τους 
και εις ουδεμία ενέργεια προ-

χώρησαν. Γενικά είχαμε απέ-
ναντί μας μια εχθρική εφο-
ρευτική επιτροπή. Η εταιρεία 
χωρίς κανέναν έλεγχο εφήρ-
μοσε ένα δικό της λογισμικό 
και όχι το επίσημο πρόγραμ-
μα ΖΕΥΣ το οποίο παρέχει 
πολλές ασφάλειες και διατί-
θεται δωρεάν από το Υπουρ-
γείο Εργασίας και γι’ αυτό η 
ευθύνη ανήκει στο προεδρείο 
του Συλλόγου.

Μετά την λήξη της ηλε-
κτρονικής ψηφοφορίας 10/4 
και μέχρι την λήξη της ψηφο-
φορίας με κάλπη 11/4 κανέ-
νας μας δεν γνώριζε τι είδους 
διεργασίες πραγματοποιού-
νταν.

Δεν υπήρχαν κωδικοί 
διασφάλισης των αποτε-
λεσμάτων όπως είχαμε με 
εξώδικο ζητήσει. Μετά την 
έκδοση των ηλεκτρονικών 
αποτελεσμάτων, φάνηκε κα-
θαρά τι «διεργασίες» έγιναν 
πριν και κατά την διάρκεια 
της ηλεκτρονικής ψηφοφο-
ρίας. Υποψήφιοι του «ενωτι-
κού» για τις περιφ. επιτροπές 
και όχι μόνον κατά περίεργο 
τρόπο συγκέντρωσαν μεγάλο 
αριθμό σταυρών προτίμησης 
που επιβεβαιώνουν τις φήμες 
ότι οι πιο έξυπνοι από αυτούς 
και από αλτρουϊσμό είχαν 
δημιουργούσαν emails προ-
κειμένου να «διευκολύνουν» 
τους ανήμπορους. Μια ματιά 
στα αποτελέσματα των περιφ. 
επιτροπών θα γίνει κατανοη-
τό για ποιους μιλάμε. 

Την σαθρότητα της ηλε-
κτρονικής ψηφοφορίας 
αποδεικνύει και ένα άλλο 
σοβαρό γεγονός. Πολλοί συ-
νάδελφοι (τα ονόματα στην 
διάθεση κάθε ενδιαφερομέ-
νου), ψήφισαν ηλεκτρονικά, 
πήραν την επιβεβαίωση ότι 
η ψηφοφορία ήταν επιτυ-
χής και την επομένη μέρα το 
όνομά τους δεν ήταν στους 
ηλεκτρονικούς καταλόγους 
ψηφισάντων.

Επίσης θα βγει αβίαστα το 

συμπέρασμα ότι η εφαρμογή 
της ηλεκτρονικής ψηφοφορί-
ας στους Πανελλήνιους Συλ-
λόγους Συνταξιούχων δημι-
ουργεί τις προϋποθέσεις για 
εκλογές νοθείας.

Αφήνει ανοιχτές τις πόρτες 
σε οργανωμένους υποψηφί-
ους να αλλοιώσουν τη βού-
ληση των συναδέλφων.

ΕΚΛΟΓΙΚΗ
ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ
ΜΕ ΚΑΛΠΗ

Στο τελευταίο Δ.Σ. 11.3.24 
αποφασίσαμε όπως το κανο-
νικό μητρώο του Συλλόγου 
παραμείνει ανοικτό μέχρι την 
ημέρα της Γ.Σ. 12.3.24 και 
μάλιστα δόθηκε παράταση 
μέχρι την 15.3.24 το μεσημέ-
ρι προκειμένου να γραφτούν 
και οι τελευταίοι που θα το 
επιθυμούσαν. Την επόμενη 
εβδομάδα, 20.3.2024 μας 
εδόθη το επίσημο μητρώο 
του Συλλόγου σφραγισμέ-
νο και υπογεγραμμένο από 
τον πρόεδρο και τον Γεν. 
Γραμματέα του Συλλόγου με 
11.389 μέλη. Το ίδιο μητρώο 
του Συλλόγου εδόθη στην 
εφορ. επιτροπή προκειμένου 
να ελέγξει τις υποψηφιότητες.

Στις 5.4.24 συνέβη μια 
πρωτόγνωρη για τα συνδικα-
λιστικά χρονικά ενέργεια.

Ο Πρόεδρος και ο Γραμ-
ματέας παραβιάζοντας κάθε 
νόμο και κάθε συνδικαλι-
στική δεοντολογία παρέδω-
σαν στην Εφορ. Επιτροπή 
έγγραφο με τα ονόματα 25 
συναδέλφων που δεν ήταν 
μέλη του συλλόγου, αλλά 
ούτε και σήμερα είναι και δεν 
γνωρίζουμε αν έχουν συντα-
ξιοδοτηθεί και ζητούσαν να 
ενταχθούν στο ήδη κλεισμέ-
νο μητρώο και να ψηφίσουν. 
Άμεσα καταθέσαμε προς την 
εφορ. επιτροπή την πιο κάτω 
διαμαρτυρία, την οποία η δι-
καστική αντιπρόσωπος και 
πρόεδρος της εφορ. επιτρο-
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφουν τα εκλεγμένα μέλη της ΔΑΚΕ

πής, αρνήθηκε να υπογράψει 
και να παραλάβει και η οποία 
γράφει τα ακολουθα:

«Έφτασε στα χέρια μας 
επιστολή με ημερομηνία 
σημερινή (5/4/2024) υπογε-
γραμμένη από τους απερχό-
μενους, Πρόεδρο Γ. Πεπόνη 
και Γεν. Γραμματέα Αναστά-
σιο Γεωργιάδη του Συλλό-
γου, με την οποία ζητάνε από 
την Κεντρική Εφορευτική Επι-
τροπή να εγγράψει παράνομα 
25 νέα μέλη, στο μητρώο, τα 
οποία δήθεν από παραδρομή 
δεν έχουν συμπεριληφθεί σε 
αυτό. Επειδή τα συγκεκριμέ-
να 25 άτομα ουδέποτε ήταν 
εγγεγραμμένα μέλη του Συλ-
λόγου. Επειδή με ομόφωνη 
απόφαση του Δ.Σ. του Συλ-
λόγου στην συνεδρίαση της 
11 Μαρτίου καθορίστηκε 
σαν καταληκτική ημερομη-
νία εγγραφής νέων μελών η 
ημερομηνία της Γενικής Συνέ-
λευσης (12 Μαρτίου 2024). 
Επειδή οι ίδιοι με τις υπο-
γραφές τους υπογράφουν το 
κλείσιμο του επίσημου Μη-
τρώου, με συνολικό αριθμό 
11389. Αντίγραφο (θεωρη-
μένο με τις υπογραφές τους) 
το οποίο δόθηκε από τους 
ίδιους στην παράταξή μας 
και επειδή η Κεντρική Εφο-
ρευτική Επιτροπή καμιά αρ-
μοδιότητα εκ του νόμου έχει 
να παρεμβαίνει στο μητρώο 
μελών: Παρακαλούμε να μην 
επιχειρηθεί, με την συναίνε-
σή σας, «νομιμοποίηση» της 
παρανομίας που ζητάνε με 
την επιστολή τους οι απερχό-
μενοι Πρόεδρος και Γενικός 
Γραμματέας, μη σεβόμενοι τις 
υπογραφές τους με τις οποί-
ες, όπως γράφουμε παραπά-
νω, έκλεισαν το μητρώο. Γιατί 
μια τέτοια ενέργεια εκ μέρους 
σας θα δώσει το δικαίωμα να 
ψηφίσουν, στις εκλογές του 
Συλλόγου, άτομα τα οποία 
δεν είναι μέλη του. Σε περί-
πτωση που δεν τηρηθούν 
τα νομίμως προβαλλόμενα, 
σας δηλώνουμε ρητώς ότι η 
εκλογική διαδικασία πάσχει 
ακυρότητας και θα προβούμε 
σε όλες τις νόμιμες ενέργειες 

που προβλέπει ο νόμος για 
αστικές και ποινικές ευθύ-
νες».

Παρ’ όλα αυτά, Συναδέλ-
φισσες και Συνάδελφοι,

η εφορευτική επιτροπή 
παράνομα και αντικαταστα-
τικά τους επέτρεψε να ψηφί-
σουν. Κάποιοι δε από αυτούς 
ήταν και υποψήφιοι, ένας μά-
λιστα εκλέχτηκε κατά παρά-
βαση του Καταστατικού.

Σε άλλη περίπτωση, συ-
νάδελφοι που είχαν κάνει 
εγγραφή μέσω της ηλεκτρο-
νικής σελίδας του συλλόγου, 
όπως τους συνιστούσε το Δ.Σ. 
και παρότι τους ήρθε μήνυμα 
που τους ευχαριστούσε και 
τους ενημέρωνε για το ορθό 
της εγγραφής τους, τελικά 
βρέθηκαν εκτός μητρώου και 
δεν μπόρεσαν να ψηφίσουν.

Συνάδελφοι επί δεκαετί-
ες μέλη του Συλλόγου, βρέ-
θηκαν εκτός του τελευταί-
ου μητρώου χωρίς οι ίδιοι 
να ζητήσουν την διαγραφή 
τους και παρ’ ότι κατέβαλαν 
και καταβάλουν τακτικά την 
συνδρομή τους. Άλλοι πάλι, 
ψήφισαν αντικαταστατικά σε 
άλλη περιφέρεια από αυτή 
που είναι γραμμένοι και κα-
τοικούν μόνιμα.

Πέρα από αυτό, στις εκλο-
γές με κάλπη ή αλλιώς εκλο-
γές παρωδία, δημιουργήθη-
καν σκηνές απείρου κάλλους.

Στα γραφεία του Συλλό-
γου ήταν εγγεγραμμένοι για 
να ψηφίσουν περισσότεροι 
από 5.000 μέλη και από ώρας 
10.00 - 13.30 προσήλθαν 
500 άτομα για να ψηφίσουν 
στριμωγμένοι στα 20 τ.μ. των 
διαδρόμων των Γραφείων 
του Συλλόγου και μέσα στα 
μικρά γραφεία που είχαν στη-
θεί οι κάλπες αντί να είναι 1 
έως 2 άτομα, όπως προβλέ-
πεται στον Αστικό Κώδικα, 
ήταν 10 έως 15. Μιλάμε για 
απόλυτη παραβίαση της μυ-
στικότητας της ψηφοφορίας 
και η εφορευτική επιτροπή 
δεν παρενέβη.

Αυτά είναι λίγα από τα 
«κόλπα» που μετήλθε η πλει-
οψηφία για να «συντρίψει» 

όπως διατείνονταν την ΔΑΚΕ. 
Όμως η παράταξή μας, κό-
ντρα σε όλα αυτά, κατόρθω-
σε και κράτησε τις δυνάμεις 
της. Εξέλεξε ξανά 4 συμβού-
λους στο 9μελές Δ.Σ. 

Το 20% των συναδέλ-
φων ψηφίζοντας αυστηρά με 
κομματικά και προσωπικά 
κριτήρια, αποφάσισε να δώ-
σει απόλυτη προτεραιότητα 
στους πανηγυρισμούς ότι 
σάρωσε το ενωτικό (βλέπε 
ΠΑΣΚΕ) παρά να σεβαστεί τις 
ανάγκες του συνόλου των 
συναδέλφων που περιμέ-
νουν την επίλυση των σοβα-
ρών προβλημάτων μας. Βέ-
βαια, η ευθύνη για την κακή 
εξέλιξη των πραγμάτων για 
τους συναδέλφους, βαρύνει 
την ΠΑΡΕΑ που για να σώσει 
τις καρέκλες τους, στις 12 και 
πέντε επιστράτευσε 280 πρώ-
ην κομματικά και συνδικαλι-
στικά στελέχη της ΠΑΣΚΕ και 
καταπατώντας κάθε δεοντο-
λογία μετά την λήξη του χρό-
νου κατάθεσης ψηφοδελτίων 
έφεραν λίστα με 300 υποψη-
φίους, ενώ στις εκλογές του 
2022, λόγω ηλεκτρονικής 
ψηφοφορίας, είχαμε συμφω-
νήσει στους 100 υποψηφίους 
για να είναι διαχειρίσιμα τα 
ψηφοδέλτια.

Μετά την ανακοίνωση 
των αποτελεσμάτων των 
εκλογών «παρωδία» και την 
γνωστοποίηση των εκλεγέ-
ντων στο Διοικητικό Συμβού-
λιο του Συλλόγου, έγινε και 
η συγκρότηση σε σώμα. Το 
Προεδρείο παρέμεινε το ίδιο. 
Η ΠΑΡΕΑ παρέμεινε στη θέση 
της, ανέλαβε να συνεχίσει την 
διακυβέρνηση του Συλλό-
γου και να προσθέσει άλλα 
2 χαμένα χρόνια στα προη-
γούμενα 10 των μηδενικών 
πεπραγμένων.

Έχοντας λοιπόν το σημερι-
νό αποτέλεσμα πρέπει το νέο 
Δ.Σ. να αναγνωρίσει και να 
προσπαθήσει να επιλύσει τα 
μεγάλα θέματα των συνταξι-
ούχων ΕΛ.ΤΑ.

Αυτά, εκτός των γενικών 
που απασχολούν το σύνολο 
των συνταξιούχων (προσωπι-

κή διαφορά, ΕΑΣ, επιστροφή 
αναδρομικών κλπ.) είναι και 
τα εξειδικευμένα που απα-
σχολούν τους συνταξιούχους 
των ΕΛΤΑ.

Κορυφαία θεωρούμε. Το 
πρόβλημα των αποζημιώ-
σεων όσων συνταξιοδοτήθη-
καν το 2019 και 2020 και το 
τεράστιο θέμα με τις επικου-
ρικές των παλαιών (πριν την 
1.1.2015) συνταξιούχων.

Για τα δύο αυτά θέματα, 
η παράταξή μας είχε και έχει 
την θέση ότι η λύση τους θα 
είναι μόνο πολιτική.

Για τις επικουρικές έχει 
συγκεκριμένη πρόταση, την 

οποία κατέθεσε στις συνα-
ντήσεις που είχε με τους 
υφυπουργούς εργασίας κ. Β. 
Σπανάκη (13.11.2023) και Π. 
Τσακλόγλου (27.3.2024) και 
η οποία περιληπτικά λέει ότι 
η λύση είναι η κατάργηση 
του κόφτη του 7ου Μ.Κ. και 
του 69% του χρονοεπιδόμα-
τος, κάτι που αφορά μόνο 
τους παλαιούς συνταξιού-
χους ΕΛΤΑ.

Πιστεύουμε ότι τελικά η 
πλειοψηφία θα υιοθετή-
σει την πρότασή μας και θα 

ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜ-
ΒΟΥΛΙΟ ΤΗΣ ΔΑΚΕ ΚΑΙ 
ΕΝΩΤΙΚΗΣ ΚΙΝΗΣΗΣ ΑΛΛΑ-
ΓΗΣ, η Ε.Ε., οι εκλεγμένοι 
στο Δ.Σ. του Συλλόγου και 
οι εκλεγμένοι στις περιφ. 
επιτροπές εκφράζουμε σε 
όλους εσάς που μας τιμήσα-
τε με την ψήφο σας και μας 
αγκαλιάσατε με αγάπη, και 
όσους ήθελαν να μας ψηφί-
σουν αλλά το σύστημα που 
είχε στηθεί δεν τους άφησε, 
ένα μεγάλο ευχαριστώ και 
σας διαβεβαιώνουμε ότι θα 
αγωνιστούμε με όλες μας 
τις δυνάμεις για την επίλυση 
κάθε ατομικού ή συνολικού 
προβλήματος. Όπως όλα τα 
χρόνια ήμασταν δίπλα σας 
θα συνεχίσουμε με την ίδια 
αγάπη και σεβασμό.

 Επίσης θα συνεχί-
σουμε να στηρίζουμε κάθε 
συνάδελφο που ζητά την 
βοήθειά μας και νοιώθουμε 
ότι την έχει ανάγκη.

Ευχόμαστε σε όλους
ΚΑΛΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ
με υγεία, αγάπη και ευ-

τυχία
Με άπειρη εκτίμηση και 

αγάπη
Το Διοικητικό μας Συμ-

βούλιο απαρτίζεται από 
τους:

Θωμόπουλο Νίκο, Μπα-
κάρα Γιάννη, Κοντό Χρή-
στο, Βελεγράκη Γεώργιο, 
Θεοχάρη Γιάννη, Πανδή 

Γιάννη, Τζιαμπάζη Θεόδω-
ρο, Βλασταράκο Κυριάκο, 
Καρασμάνογλου Μιχάλη, 
Παπαποστόλου Ευάγγελο, 
Βασιλόπουλο Γιάννη, Ελευ-
θεράκη Μαρία, Γιαννάδη 
Αντώνη, Παπακωστόπου-
λο Δημήτρη, Γιώτη Ηλία, 
Μάνο Ευάγγελο, Ζερίτη 
Δημήτρη, Μελίδη Θεόφιλο, 
Μπατσαρά Βασίλη, Σαμα-
τίδη Δημήτρη, Ζουμπούλη 
Θεόδωρο, Πλιάκο Ακύλα, 
Αγγελακόπουλο Μιλτιάδη, 
Θεοτοκάτου Βούλα, Τατα-
ρέα Σωτήρη, Κυμπούρη 
Γιάννη, Λέγγα Νίκο, Τσα-
γκαρούλη Χρήστο, Βλά-
χου Άννα, Κιούση Γεώργιο, 
Καραδήμα Ευθύμιο, Πασ-
σά Κώστα, Γιώτη Αλέκο, 
Σταϊκούρα Θανάση, Ζού-
γρα Σπύρο, Κοσκινά Τάσο, 
Ματιάτο Σπύρο, Περγούρα 
Γεώργιο, Γεράκη Μεταξία, 
Στογιαννίδη Ηλία, Γκοντό-
λια Παναγιώτη, Μαλανδρή 
Τριαντάφυλλο, Κατακαλίδη 
Γεώργιο, Ντόντη Δημήτρη, 
Καραμήτσο Χρήστο, Τσούγ-
γο Παντελή, Παπαγεωργίου 
Θανάση, Ιωάννου Χρήστο, 
Τζώτζη Τάσο, Μαδενλίλδη 
Χρήστο, Καλαϊτζίδη Χάρη.

Η εξελεγκτική μας επι-
τροπή:

Ακριτίδη Ηλία, Κατσιφό 
Δημήτρη, Κρικώνη Δημή-
τρη.

Συνέχεια στη σελίδα 14 



14 ΜΑΪΟΣ 2024

Απόψεις & Σχόλια

πάψει να σέρνεται πίσω από το 
ΠΑΜΕ και να φαντάζεται ότι θα 
πετύχει λύση για τις επικουρικές 
όλων των συνταξιούχων της χώ-
ρας.

Ακόμη γνωστό είναι ότι από 
την πρώτη ημέρα της παρουσίας 
μας στα δρώμενα του Συλλόγου, 
προτάξαμε το θέμα της αλληλεγ-
γύης προς τους συναδέλφους.

Όλα αυτά τα χρόνια μας δό-
θηκε η ευκαιρία και προβάλαμε 
τι ακριβώς και πώς το εννοούμε.

Τον τελευταίο χρόνο κάναμε 
συγκεκριμένες προτάσεις. Σαν 
σπουδαιότερες αξιολογούμε τις 
ακόλουθες:

α) Δημιουργία Λογαρια-
σμού Αλληλεγγύης για στήριξη 
αναξιοπαθούντων συναδέλφων 
με αρχικό κεφάλαιο 50.000 ευρώ 
και μηνιαία συνεισφορά 0,50 
ευρώ από την μηνιαία συνδρομή 
των 3 ευρώ.

β) Τοποθέτηση γιατρών σε 
όλες τις έδρες των Περιφερειών 
και αργότερα σε κάθε πρωτεύου-
σα Νομού.

γ) Δημιουργία τράπεζας αί-
ματος με αιμοδότες νεότερα 
μέλη των οικογενειών μας και σε 
συνεργασία με τους εν ενεργεία 
συναδέλφους.

Όχι πως περιμένουμε από 
αυτούς που επί 10 χρόνια ρεμ-
βάζουν, ξαφνικά να ενεργοποιη-
θούν και να ασχοληθούν με αυτά 
που μας «καίνε».

Η παράταξή μας θα είναι πα-
ρούσα όπως πάντα και έστω και 
μόνη της θα επιδιώξει την λύση 
τους.

Συνέχεια από τη σελίδα 13 

1. Ελένη Γρηγοράτου
2. Ιωάννη-Αικατερίνη Πιτσούνη
3. Αθανασία Χριστοπούλου
4. Ελένη Κωστοπούλου
5. Πέτρο Τσέλιο
6. Μαρία Θεοδωράκη
7. Ευαγγελία Στέφα-Ευαγγελοπούλου
8. Βασιλική Σιδέρη
9. Σωκράτη Χατζηφιλιππίδη

10. Δήμητρα Πλατσουκίδου
11. Βασίλειο Καραμπέτσο
12. Παναγιώτη Πλαστήρα
13. Ευγενία Σαζακλή
14. Θεοδόσιο Τσακιρίδη
15. Γεώργιο Ζαμπαύτη
16. Παναγιώτη Κατσαρό
17. Μαρία Καλαμαρτζή
18. Ιωάννη Παπαϊωάννου

19. Στέλιο Κεφαλληνό
20. Γαρεφώ Γερονικολού
21. Ανδρέα Δαμιανό
22. Θεοχάρη Κανδυλάκη
23. Κωνσταντίνο Κυριακίδη
24. Ζαφειρία Σαρλάνη
25. Ανέστη Σπεντζικόπουλο
26. Ηλία Φανακίδη
27. Γεώργιος Κασσιμάτης

Κοινωνικά
H Διοίκηση αποχαιρετά τους εκλεκτούς συναδέλφους:

Ή σαρωτική νίκη του Ενωτικού
και οι σύγχρονοι μαυρογιαλούροι!

Νεοσύστατη χορωδία Συν/ων 

Ταχ/κων “ο Όσιος Ζήνων”

Μεγάλη και σαρωτική 
νίκη του Ενωτικού Ψηφο-
δελτίου παρά τα ψέματα, 
τη λάσπη, τις τρικλοπο-
διές, τις συκοφαντίες, στο 
πρόσωπο του προέδρου, 
του αντιπροέδρου και του 
άριστου ταμία. Για τέταρ-
τη συνεχή φορά, παρά το 
ξαφνικό στο παρά πέντε 
ψηφοδέλτιο της λεβεντο-
γέννας Kρήτης, γνωρίζου-
με ποιοι είναι πίσω από τη 
διασπαστική ενέργεια.

Η Ηλειος λάσπη επέ-
στρεψε πανηγυρικά στην 
πατρίδα της να την χρη-
σιμοποιήσουν οι αγρότες 
να τη χρησιμοποιήσουν 
για τον ιερό σκοπό που 
ξέρουν από καταβολής 
κόσμου. Τώρα πλέον οι 
αυτοβαφτιζόμενοι πρόε-
δροι, γραμματείς και φα-
ρισαίοι νέοδακίτες, σύγ-
χρονοι μαυρογοαλούροι 
(θα εξαφανίσομεν την 
προσωπική διαφορά, θα 
διορθώσουμε την αδικία 
του επικουρικού, θα πα-
τάξομεν την ακρίβεια)! 

Ανεπίδεκτοι μαθήσε-
ως συνδικαλιστικής δε-
οντολογίας, καρεκλοκέ-

νταυροι στον πρότερο βίο 
τους. 

Θα σας καλέσει ο με-
γάλος για να σας πει. Κύ-
ριε δυστυχώς μετά από 4 
ήττες χάσατε τον πόλεμο 
και όχι την μάχη.

Έχετε δύο επιλογές ή 
να πάτε σπίτι σας ή να 
ενωθείτε με τους πολ-
λούς μαχητές για το δί-
καιο των συνταξιούχων. 
Για να μην είστε μόνοι στη 
μιζέρια και στην λασπο-
λογία. Εγώ που τα γράφω 
αυτά, είμαι ο περιβόητος 
γενίτσαρος. Είναι τιμή μου 
παλιοί ΕΣΑτζήδες να με 
αποτελούν γενίτσαρο.

Έγινα γενίτσαρος για-

τί ο φίλος μου Κυριά-
κος θα καταργούσε την 
προσωπική διαφορά, 
θα διόρθωνε την αδικία 
του επικουρικού και θα 
αντιμετώπιζε την ακρίβεια 
που μαστίζει όλους τους 
Έλληνες. 

Υπόσχομαι ότι μαζί με 
τους άλλους συναγωνι-
στές, θα είμαι στον δρόμο 
και πάλι και όχι μόνο σαν 
συνδικαλιστής, αλλά και 
από τη τιμητική θέση του 
απλού στρατιώτη.

Σας ευχαριστώ με 
αγωνιστικούς χαιρετι-
σμούς.

Γράφει ο αντιπρόεδρος και ειδικός γραμματέας Ηλίας Κουτρούλης
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Αγαπητοί μου Συνάδελ-
φοι 

Ξύπνησα νύκτα και μες 
την σκέψη μου άναψαν 
φώτα… Μας τραγούδησε ο 
αείμνηστος Γρηγόρης Μπι-
θικώτσης. 

Η ώρα που σας γράφω, 
όσα θα διαβάσετε, είναι 2 
και 25 μετά τα μεσάνυκτα 
της Πέμπτης 11 Απριλίου, 
των εκλογών με κάλπη. 
Προ ολίγων ωρών, και ενώ 
έπρεπε η Τριμελής Εφο-
ρευτική Επιτροπή και η 
Δικαστικός αντιπρόσωπος 
να ανακοινώσουν τα απο-
τελέσματα των εκλογών, 
οι παρατάξεις, ΕΝΩΤΙΚΌ 
και ΔΑΚΕ, τα ανακοίνωσαν 
εκείνες !!! Έμαθαν, είπαν, 
από τους αντιπροσώπους 
τους στις επιτροπές, τα 
αποτελέσματα, και κατέλη-
ξαν ότι το ΕΝΩΤΙΚΟ πήρε 5 
έδρες με υπόλοιπα ψηφο-
δέλτια 100, η ΔΑΚΕ 3 έδρες 
με υπόλοιπα 128, η ΑΦΣ – 
ΕΛΤΑ 108 ψηφοδέλτια, και 
η ΚΡΗΤΗ 115 ψηφοδέλτια. 

Οπότε την έδρα την 
παίρνει η ΔΑΚΕ …. 

Στις 10 μ.μ., δύο ώρες 
μετά το κλείσιμο της ψη-
φοφορίας, δεν είχαν έρθει 
στην εφορευτική επτά περι-
φερειακά τμήματα!!! 

Είπαν αύριο θα τα δού-
με, και αποχωρήσαμε 
όλοι μας… 

Στενοχωρημένος, προ-
βληματισμένος, θολωμέ-
νος, εντελώς μόνος μου, 
και μη μπορώντας να βάλω 
σε μια σειρά το τι έγινε, 
ήλθα στο Ξενοδοχείο για να 
κοιμηθώ. Ξύπνησα όμως 
στις 2 και 20΄ περασμένα 
μεσάνυκτα και ένοιωσα την 
ανάγκη, μια και αποχωρώ 
από τον Σύλλογο οριστι-
κά, μετά από ένα όμορφο 
ταξίδι μ’ αυτόν για χρό-
νια, να αποτυπώσω και να 

σας γράψω , στο φύλλο 
της εφημερίδας μας που θα 
βγει, όσα έζησα και θυμά-
μαι, αυτή την μεγάλη ώρα, 
περιεκτικά βέβαια. 

ΘΥΜΗΘΗΚΑ: 
Το 2014, που για πρώτη 

φορά, συγκυριακά, συμμε-
τείχα στις εκλογές με την 
τότε ΔΑΚΣ, έλαβα τους 
περισσότερους σταυρούς 
ακόμα και από τους επι-
κεφαλείς της. Έγινε αυτό 
η αιτία να δημιουργήσουν 
απίθανες καταστάσεις εις 
βάρος μου. Όπως : Μοί-
ρασαν την διετία μου, ως 
Συμβούλου, στα δύο και 
έδωσαν την πρώτη μισή σε 
συνάδελφο που είχε πάρει 
ελάχιστους σταυρούςςς!

«Κατασκεύασαν» δήλω-
σή του ότι θα παραμείνει 
Σύμβουλος για ένα χρό-
νο και θα αντικατασταθεί 
από εμέ τον επόμενο χρό-
νο. Την δήλωσή του αυτή, 
την γραπτή, την έδωσαν 
σε μένα, στο Προεδρείο, 
και την δημοσίευσαν και 
στην εφημερίδα μας. Ψεύ-
τικα έβαλαν, σε συμπαιγνία 
με την τότε εφορευτική, 
ότι ισοψήφησα με τον συ-
νάδελφο με 814 σταυρούς 
και οι δύο !!! 

Στον χρόνο επάνω τον 
έβαλαν και έκαμε ανάκλη-
ση της δήλωσής του και 
ζήτησε από το Προεδρείο 
να παραμείνει Σύμβουλος 
και τον επόμενο χρόνο, 
με κάτω από 30 σταυρούς 
που είχε πάρει, ενώ εγώ 
πάνω από 1.000!!! Το 
Προεδρείο αποφάνθηκε: 
«Είναι ηθικό και δίκαιο να 
είμαι εγώ Σύμβουλος τον 
δεύτερο χρόνο, αλλά δεν 
είναι νόμιμο!!! Γιατί ; Για-
τί η παράταξη της ΔΑΚΣ 
έτσι αποφάσισε!!! Τα ψη-
φοδέλτια μπροστά τους 
τους… φώναζαν μετρήστε 

μας …
Μ’ άφησαν έξω !!! Με 

την παρότρυνση των συνα-
δέλφων, που αντιλήφθη-
καν την απάτη, δημιούρ-
γησα την ΑΦΣ – ΕΛΤΑ και 
από το 16 μ’ αυτή βγήκα 
Σύμβουλος…. 

ΘΥΜΗΘΗΚΑ: Αμέσως, 
ως μέλος της Κεντρικής 
διοίκησης, διαπίστωσα ότι 
«εκεί μέσα» δεν λειτούρ-
γησε τίποτε σωστά και 
νόμιμα. Άρχισα λοιπόν με 
πρωτοκολλημένες αιτή-
σεις, που σας τις δημοσιο-
ποιούσα, να ζητάω: 

1ο Να μετριώνται οι 
σταυροί των υποψηφίων 
Συμβούλων γιατί κάποιος 
τους μπορούσε να ξεπερά-
σει κάποιους, που οι παρα-
τάξεις προκαθορίζουν μό-
νιμα να είναι Σύμβουλοι. 

2ο Να μη στέλνονται 
σταυρωμένα ψηφοδέλτια 
στα μέλη μας στις εκλο-
γές, ακόμα και στους υπο-
ψηφίους των παρατάξεων, 
που αποτελούσε υποτίμη-
ση της νοημοσύνης τους 
και όχι μόνο …. 

3ο Να γίνονται τοπι-
κές εκλογές στις πόλεις, 
που είχαν διορισμένους 
οι δύο παρατάξεις, και οι 
επιτροπές να είναι αιρετές 
όπως ορίζει το καταστατικό 
μας και ο νόμος 1264/82. 

4ο Να κάνουμε εκλο-
γές με ΕΝΙΑΙΟ ΨΗΦΟΔΕΛ-
ΤΙΟ, όπως το ζήτησαν πά-
μπολλοι συνάδελφοι, και 
να εκλέγονται οι 9 πρώτοι 
σε σταυρούς. Μου απάντη-
σαν, μέσω της εφημερίδας 
μας, ότι η πρότασή μου εί-
ναι «Τύπου Σοβιέτ» !!! Την 
απέρριψαν. 

5ο Να πληρώνουν τα 
μέλη μας στις εκδηλώσεις 
της κοπής της πίτας, και 
στις μονοήμερες εκδρο-
μές, το 1/3 της πρόσκλη-

σης και ο Σύλλογος τα 
2/3, και όχι στο ΤΙΤΑΝΙΑ 
να έχει η πρόσκληση 15 
ευρώ, αλλού 10 ευρώ, 
αλλού 5 ευρώ και αλλού 
δωρεάν…. 

Επίσης να μη γίνονται 
2ήμερες εκδρομές δωρε-
άν. 

6ο Στις πίτες να μη εκ-
στρατεύουν όλοι οι Σύμ-
βουλοι, με μέλη οικογενει-
ών τους, για ψηφαλάκια, 
παρά ένας το πολύ δύο. 

7ο Να δίδονται σε 100 
ΑΜΕΑ συναδέλφους, ή 
σε μέλη ΑΜΕΑ συναδέλ-
φων, κάθε Χριστούγεννα, 
από 300 ευρώ με αντικει-
μενικότητα. 

8ο Να υπάρχει πλήρως 
διαφάνεια στις εκάστοτε 
εκλογές από την Κεντρική 
Εφορευτική Επιτροπή και 
τον δικαστικό αντιπρόσω-
πο. 

Όλα αυτά όταν οι εκλο-
γές μας γινόνταν με την 
επιστολική ψήφο. 

Εσείς γνωρίζετε πόσα 
από αυτά διορθώθηκαν… 

Άλλαξε το σύστημα των 
εκλογών και στις 14 και 15 
Ιουνίου 2022 ψηφίσαμε 
Ηλεκτρονικά και με Κάλ-
πες, όπως και τώρα στις 9, 
10 και 11 Απριλίου. 

Στις εκλογές της 15ης και 
16ης Ιουνίου 2022 παρα-
νόμησαν απόλυτα (Κεντρι-
κή εφορευτική, Παρατάξεις 
και Δικαστικός αντιπρόσω-
πος), και με τις μικρές μου 
δυνάμεις προσέφυγα στην 
δικαιοσύνη για ακύρωση 
αυτών των εκλογών. Ήδη 
έγιναν οι καινούργιες και 
η απόφαση δεν έχει βγει 
ακόμα !!! 

Στις τωρινές εκλογές 
προσέλαβαν την ίδια 
ΕΤΑΙΡΕΙΑ, αν και είχε κα-
τηγορηθεί, και επίσης 
δύο μέλη της Κεντρικής 

Εφορευτικής Επιτροπής, 
ο Πρόεδρός της και το 
μέλος της ΔΑΚΕ, είναι οι 
ίδιοι που ήταν και το 2022 
!!! 

Πορεύθηκα στον Σύλ-
λογο και στους συναδέλ-
φους με αρχές και αξίες, 
με ηθική και νομιμότητα. 
Στο νού σας ας μείνει όποια 
εντύπωση σχηματίσατε για 
μένα. 

ΌΛΑ όσα συμβαίνουν 
στο παρασκήνιο θα τα μά-
θουμε μια μέρα ξαφνικά...

Σταματάω από απόψε 
να συμμετέχω στο σχέδιο 
ομαδικού υπνωτισμού. 
Ήμουν το αγκάθι στον 
«κήπο τους» και τα αγκά-
θια κλαδεύονται… 

ΕΤΣΙ απελευθερώθηκα 
και θα ζήσω ελεύθερος. 

Θα έπρεπε οι εκλογές 
να αποτελούν διαδικασίες 
που τα εύσημα να μην απο-
δίδονται όπου και όπου και 
όπως και όπως, αλλά να 
επιβραβεύονται αυτοί που 
πράγματι αξίζουν, γιατί πε-
ριμένοντας να ωριμάσει το 
φρούτο, μπορεί να έχει σα-
πίσει το δένδρο….

Σας είμαι ευγνώμων για 
ότι κάματε για μένα για 
πολλά χρόνια. Πετύχαμε 
μαζί ένα θαύμα: Την δη-
μιουργία της ΑΦΣ- ΕΛΤΑ, 
που – θυμηθείτε με – δεν 
θα σβήσει όπως το θέ-
λουν όλοι τους… 

Με τιμή
ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΖΗΝΕΜΠΗΣ

ΥΓ. Παρακαλώ τους συ-
μπατριώτες μου Αιτωλο-
ακαρνάνες και όλους ανά 
την Ελλάδα συναδέλφους 
που ψήφισαν ΑΦΣ-ΕΛΤΑ 
και εμένα, ηλεκτρονικά 
ή στην κάλπη, να μου τη-
λεφωνήσουν στο 6946 
536767.

Γράφει ο Γεράσιμος Ζηνεμπής

Σχολιασμός των εκλογών
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www.efka.gov.gr/el/syntaxioychoi/
pleromes/ektypose-meniaioy-
enemerotikoy-semeiomatos-kyrias-syntaxes

www.eteaep.gov.gr/web/

Για την εκτύπωση μηναίου ενημερωτι-
κού σημειώματος κύρια σύνταξης πα-
τάτε το λινκ

Για την εκτύπωση μηναίου ενημερωτι-
κού σημειώματος επικουρικής σύντα-
ξης πατάτε το λινκ

Για την υποβολή αίτηση συνταξιοδό-
τησης πατάτε το λινκ

ΧΡΉΣΤΙΚΕΣ ΠΛΉΡΟΦΟΡΙΕΣ για τον e-ΕΦΚΑ

Εγγραφή στον Σύλλογο

Συναδέλφισσες - Συνάδελφοι,
Γίνετε μέλη του Συλλόγου μας, με αίτηση εγ-

γραφής που υπάρχει στο site του Συλλόγου μας 
(psselta.gr), αλλά και στα γραφεία του Συλλόγου κα-
θώς και στα γραφεία των Περιφερειακών Επιτροπών.

Με την υποβολή της αίτησης εγγραφής, αποκτάτε 
όλα τα δικαιώματα των μελών του Συλλόγου μας 
όπως:

• Έγκυρη και υπεύθυνη ενημέρωση και υποστή-
ριξη των αιτημάτων τους.

• Επίλυση τυχόν προβλημάτων τους (συνταξιο-
δοτικά, ασφαλιστικά) 

• ΔΩΡΕΑΝ εξέταση ή και συνταγογράφηση εξε-
τάσεων και φαρμάκων στα Ιατρεία του Συλλόγου 
μας, Αθήνα – Θεσσαλονίκη - Πάτρα - Ηράκλειο.

• Λαμβάνετε την εφημερίδα του Συλλόγου μας 
κλπ και πάνω απ’ όλα μια Ανθρώπινη, Φιλική και 
Συναδελφική σχέση και επικοινωνία, γιατί όλοι ΜΑΖΙ 
μπορούμε περισσότερα!

www.psselta.gr 

Πώς θα εκτυπώσετε ενημερωτικά σημειώματα - Πώς θα υποβάλλετε αίτηση συνταξιοδότησης

1 2 3
www.efka.gov.gr/el/elektronikes-
yperesies/syntaxioychoi/aitisi
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